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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió Ordinària  

Data: 22/07/15 

 

             Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, sent 

les vint hores del dia vint-i-dos de juliol de 2015 es van reunir els/les senyors/res que 

després es relacionen, els/les quals representen més d'un terç del nombre legal de 

membres de la Corporació, sota la presidència del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez 

Navarro, assistit pel secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dóna fe de 

l'acte, sent l'objecte la celebració de la sessió ordinària de l'Ajuntament ple 

convocada per al dia de hui. 

 

Assistents: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Tts. d'alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

 

Regidors/es: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

 

Abans de començar l'acte, el Sr. alcalde felicita la Sra. Amigó pel seu nomenament 

com a vicepresidenta de la Diputació de València, felicitació a què s'uneix el Sr. 

Traver, fent-la extensiva a la Sra. Bolaños per l'així mateix recent nomenament del 

seu espòs com a director general de Comerç i Consum de la Generalitat Valenciana. 
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La Sra. Antolí s'uneix a ambdues felicitacions. 

 

La Sra. Amigó intervé per agrair les felicitacions als portaveus municipals, així com 

als ciutadans que amb el seu vot ho han fet possible. Afig que treballarà amb totes les 

seues forces, i que es deixarà la pell per aquest poble. 

 

Explica que una de les primeres idees de la Diputació de València és acostar-se a 

totes les comarques de la província, per al que iniciaran una ronda de visites que 

començaran el pròxim dimecres, estant previst que el divendres se celebre en aquest 

municipi la reunió amb els alcaldes de l'Horta Nord, a la que s'invitarà a tots els 

regidors. 

 

Finalitza dient que la Diputació de València està a disposició de tots els ajuntaments 

i de tots els ciutadans. 

 

Tot seguit, pel Sr. alcalde es declara obert l'acte, passant a tractar els diferents punts 

de l'ordre del dia. 

 

1. ACTES ANTERIORS 

 

Aquest punt queda sobre la mesa 

 

2. EXPEDIENT NÚM. 5 DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS  

 

El Sr. alcalde explica breument la proposta de modificació i dóna la paraula al Sr. 

Raga, que diu: 

 

“El dissabte 13, este nou equip de govern, pren el comandament al constituir-se el 

nou ple, on es tria nou alcalde… Bé, doncs el dia 12, se'ns proporciona l'estat 

d'execució de pressupost, el qual, ens fa preocupar-nos molt donat l'alt nivell de 

gastos produït en els primers 5 mesos, de gener a maig, just abans de les eleccions, 

el qual va fer que s'hagen de contindre molts gastos i retardar altres, atés que s'han 

gastat en 5 mesos, el que en circumstàncies normals s'hagueren gastat en un any, o 

en any i mig…  

 

Qualsevol que es passejava per Bonrepòs i Mirambell durant eixos mesos se 

sorprenia de la quantitat de coses que s'estaven fent… moltes d'elles innecessàries i 

era el fer per fer, perquè la gent poguera votar una opció determinada. Estes 

pràctiques no són les adequades i no s'han de produir, per salut democràtica,… 
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…encara sort, que els electors, afortunadament, són molt més intel·ligents del que 

els consideren els governants que així actuen… 

 

Ja entrant en matèria, el passat 13 de juny el que ens trobem un pressupost en què el 

control del gasto va ser nul per part de l'anterior equip de govern, on la vinculació 

de partides feia que a nivell legal es poguera gastar més d'allò que s'ha pressupostat 

per a tot l'any en algunes partides, amb una clara irresponsabilitat. S'han deixat 

moltes partides en negatiu en només 5 mesos.  

 

El capítol 2 ha sigut un autèntic desastre, així ho acredita l'informe del secretari 

realitzat a petició d'esta regidoria, que moltes partides estan gastades en 5 mesos el 

que hauria d’haver-hi hagut per a dotze i que moltes altres no arriben a cobrir l'any, 

donat el nivell de gasto molt superior al normal… el dotze de juny es portaven 

gastats quasi 500.000 €, de 750.000 €, un 67 %, d'allò que s'ha pressupostat per a 

dotze mesos (472.800…?). Una mitjana de 100.000 € al mes… si se seguira eixe 

ritme de gastos durant els dotze mesos, necessitaríem que este capítol fóra 

d'1.200.000 € i no de 750.000, que havia pressupostat…  

 

Vos faré una relació de partides passades o que no tenen suficient consignació per a 

acabar l'any… després vos posaré tres exemples que són molt representatius, amb 

allò que s'ha pressupostat, el que s’ha gastat i més o menys, el que faltaria en la 

partida per a poder acabar l'any… 

 

Aplicaciópressupostària Denominació 
Percentatgeexecució a 

30/06/2015 

 
   

  
45.022.110 

 

Material técnico y especial obras 

 

266,87% 

17.122.111 

 

Material de jardinería 

  

265,32% 

92.022.604 

 

Gastosjurídicos y otros 

  

257,03% 

92.022.300 

 

Transportes 

  

242,35% 

34.221.201 

 

Conserv. Y repar. Insti. Deportivas 

 

214,12% 

33.013.101 

 

Personal otroscometidos 

  

210,65% 

15.021.500 

 

Mobiliariourbano 

  

195,43% 

13.522.100 

 

Protección civil 

  

186,24% 

153.121.000 

 

Conserv. y repar. Víaspúblicas 

  

171,00% 

33.421.900 

 

Cons. y repara. Otrosinstalaciones 

 

154,70% 

13.222.104 

 

Vestuariospolicía 

  

148,91% 
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92.022.799 

 

Contratos de servicios 

  

123,71% 

13.522.105 

 

Material policía y protección civil 

 

122,45% 

44.222.699 

 

Canon de vertidoscuenca Carraixet 

 

117,83% 

16.521.004 

 

Cont. Mantenie. Alumbrado Público 

 

109,75% 

45.022.112 

 

Útiles y herramientas 

  

104,12% 

33.212.201 

 

Boblioteca y mediateca 

  

100,70% 

92.020.900 

 

Atencionesprotocolarias y representativas 100,00% 

92.021.200 

 

Rep. Mant. y consv. Casa Consitorial 

 

100,00% 

133.213 

 

Señalización viaria 

  

100,00% 

92.022.400 

 

Primas de seguros 

  

90,78% 

16.522.100 

 

Alumbradopúblico 

  

81,50% 

9.202.200.100  Publicaciones-BIM   77,01% 

 

Que s'ha fet davant d'esta situació? 

 

Davant d'esta situació, la primera cosa que s'ha fet és fiscalitzar  i controlar tots els 

gastos, retallar-los en el màxim possible i analitzar prioritats, ajornant alguns 

gastos per a un pressupost posterior. 

 

Açò coarta molt l'acció del govern per retardar moltes decisions, atés que cada 

gasto ha d'analitzar-se molt… 

 

Després s'ha plantejat esta modificació de crèdits amb dos premisses: 

 

1.- La inclusió de la partida per a l'adquisició dels llibres. 

2.- L'intent que les partides arriben i cobrisquen fins a cap d'any amb una mínima 

dotació, esperant tancar l'any el millor possible… 

 

Ja vos avance que la modificació de hui no serà l'última i que algunes partides es 

passaran segur, atés que el punt de partida és el que ens vam trobar a 12-6-2015…” 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver, en representació del 

Grup Popular, i recorda al Sr. Raga que oblida esmentar que en una partida de 

despeses hi havia 180.000€ que estaven pressupostats per acabar de pagar l'import de 

la sentència a Fermín Larguarda i que, com es van poder pagar en 2014, ara han 

quedat lliures per a repartir entre els excessos de partides. Són partides que s'havien 

retallat al màxim perquè es quedaren aqueixos 180.000€ que faltaven per pagar. 
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Afig que les factures s'han executat i pagat i que l'equip de govern d'aqueix moment, 

va estimar que col·locar bancs i papereres a la via pública eren despeses necessàries. 

 

Diu així mateix, que està d'acord amb la modificació de crèdits, que és una fórmula 

vàlida per poder finançar els 75.000€ de cost dels llibres de text que es pretenen 

finançar enguany; que ells en el seu programa tenien previst destinar 100.000€ i es 

podria haver arribat a aqueixa quantitat. 

 

També afig que a més es disposa de 40.000€ del Fons Nacional de Cooperació 

Municipal que els permet ajustar aqueixes partides de despesa. 

 

Finalitza dient que en la legislatura passada al Grup Popular, la resta de grups no li 

va votar favorablement cap modificació de crèdits ni cap pressupost pel que, a pesar 

que estimen que la proposta és adequada, no votaran a favor. 

 

Intervé a continuació la Sra. Antolí, en representació del Grup Compromís,  i 

aclareix que el seu grup, en el moment de l'aprovació del pressupost, va dir que no 

estaven ben fets, però que en aquell moment no se'ls va permetre col·laborar.  

 

Afig que com a equip de govern, tenen l'obligació d'ajustar el pressupost per poder 

acabar l'any i el PP, per responsabilitat, hauria de votar a favor, perquè quan ells 

votaven en contra era perquè no els deixaven participar, que no és aquest cas, perquè 

ara es tracta d'una modificació d'un pressupost que ha elaborat i aprovat el PP. Que 

és necessari aprovar-la perquè no es pot gastar més d'allò que s'ha pressupostat en 

cada partida. Finalitza anunciant el seu vot favorable a la proposta. 

 

Tot seguit el Sr. Raga, en representació del Grup Socialista, diu que els números són 

els que són, que aquesta és la cinquena modificació de crèdits i que ja la primera va 

ser per a la partida de personal de la policia local. Que només de fer una volta pel 

poble ja es pot veure que hi ha hagut unes despeses desmesurades. Que amb les 

modificacions de crèdits ja són 100.000€ els que es resten al romanent, i que això és 

una cosa ficticia i perjudica la liquiditat. 

 

El Sr. Traver es reitera que encara que els sembla bé la proposta, votaran en contra. 

Recorda que han hagut de governar fent front a deutes de l'anterior corporació i pagar 

factures i fer front a la falta de finançament de la Generalitat amb un préstec de 

600.000€. Amb tot això, es van poder introduir millores al municipi i oferir nous 

serveis als ciutadans. 
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Li respon el Sr. Raga que ja va explicar en l'assemblea ahir que actualment 

l'ajuntament té 1.038.000€ de deute i 800.000€ són de factures pendents de 

pagament. Que cada un hereta el que li toca, que del préstec no s'ha amortitzat gens 

de principal, que es començarà ara pel període de carència que es va signar. 

 

Diu que li diga la partida de la modificació amb què no està d'acord. El Sr. Traver 

proposa que es deixe sobre la mesa per a estudiar-ho. Li respon el Sr. Raga que en la 

Comissió Informativa no va dir res respecte d'això, a la qual cosa li respon el Sr. 

Traver que la comissió és només per informar. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels grups 

Socialista i Compromís i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Vista la voluntat de l'equip de govern de subvencionar l'import íntegre dels llibres 

de text d'Infantil i Primària del CEIP Mare de Déu del Pilar, és necessari realitzar una 

modificació de crèdits, i donada la necessitat augmentar el crèdit en algunes partides 

ja existents, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

a) Aprovar el següent expedient de modificació de crèdits: 

 

CRÈDIT EXTRAORDINARI 

 

Partida de despeses 

 

326.22699 Adquisició llibres de text                                                        75.000,00 

 

Total                                                                                                          75.000,00 

 

Finançament: 

 

A) Partida d'ingressos que augmenten 

 

42000 F.N.C.M.                                                                                         40.000,00 

 

29000 Impostos sobre construccions, inst. i obres                                    13.000,00 

 

Total                                                                                                           53.000,00 

 

B) Partida de despeses que disminueixen o desapareixen 
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324.21300 Caldera per a CEIP per subvenció Diputació                          22.000,00 

 

TOTAL Finançament A) + B)                                                                   75.000,00 

 

SUPLEMENT DE CRÈDITS 

 

Partida de despeses que augmenten 

 

912.10000 Indemnitzacions membres corporatius                                       1.750,00 

330.13101 Personal altres comeses                                                            13.000,00 

163.14300 Personal neteja viària                                                                 8.000,00 

221.16000 Quotes Patronals Seguretat Social                                           25.000,00 

1531.21000 Conserv. i repar. vies públiques                                             16.000,00 

171.21001 Contracte manteniment jardineria                                              1.800,00 

165.21004 Cont. Mantenimient. Enllumenat públic                                    4.000,00 

324.21200 Conservació i reparació escoles                                                 1.200,00 

342.21201 Conserv. i repar. insti. esportives                                             12.000,00 

133.213 Senyalització viària                                                                           500,00 

150.21500 Mobiliari urbà                                                                             4.000,00 

334.21900 Cons. i repara. altres instal·lacions                                          20.000,00 

920.2200100 Publicacions-BIM                                                                  3.500,00 

135.22100 Protecció civil                                                                            1.000,00 

165.22100 Enllumenat públic                                                                    12.000,00 

132.22104 Vestidors policia                                                                        1.500,00 

135.22105 Material policia i protecció civil                                                   500,00 

450.22110 Material tècnic i especial obres                                                  3.000,00 

171.22111 Material de jardineria                                                               12.000,00 

450.22112 Útils i ferramentes                                                                      2.000,00 

920.22300 Transports                                                                                   3.500,00 

231.22601 Àrea benestar social, programes                                              13.000,00 

920.22604 Despeses jurídiques i altres                                                      23.000,00 

338.22699 Festes                                                                                          5.000,00 

442.22699 Cànon d'abocaments conca Carraixet                                        1.800,00 

324.22799 Escola d'Estiu                                                                             4.000,00 

920.22799 Contractes de serveis                                                                35.000,00 

334.48000 Convenis associac. i altres subvencions                                     7.000,00 

241.13102 Personal Emcorp i altres                                                           20.790,28 

 

TOTAL                                                                                                     255.840,28 

 

Finançament 
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A) Partida de despeses que disminueixen o desapareixen 

 

912.10101 Retribucions alts càrrecs                                                            6.918,00 

922.12103 Valoració llocs de treball                                                           4.000,00 

324.21300 Caldera per a CEIP per subvenció Diputació                           28.000,00 

151.22604 Execució sentència unitats execució                                        56.652,60 

151.22706 Altres honoraris arquitecte, aparell., etc…                                 5.000,00 

151.35200 Execució sentència unitats execució                                      125.000,00 

323.48001 Ajudes escolars                                                                           2.000,00 

912.48900 Assignació grups polítics                                                           9.000,00 

 

TOTAL A)                                                                                               236.570,60 

 

B) Partides d'ingressos que augmenten o es creen 

 

45080 Subvenció Programa Nutricional de Menors                                    7.792,00 

34200 Taxa Ensenyament Escola Estiu                                                       4.000,00 

42090 Subvencions Emcorp i altres                                                           15.592,71 

TOTAL B)                                                                                                  27.384,71 

 

C) Partides d'ingressos que disminueixen o desapareixen 

 

46106 Subvenció Diputació Caldera                                                          40.000,00 

 

TOTAL C)                                                                                                  40.000,00 

 

D) ROMANENT DE TRESORERIA                            31.884,97 

 

TOTAL FINANÇAMENT SUPLEMENTS DE CRÈDIT (A+B C +D) 255.840,28 

 

b) Que se seguisquen els tràmits fins a la seua aprovació definitiva. Si en el 

període d'exposició pública no es produeixen reclamacions, aquest acord serà elevat 

automàticament a definitiu.» 

 

3. DEROGACIÓ ACORD PARTICIPACIÓ EN ACTES RELIGIOSOS 

 

El Sr. alcalde dóna compte de la proposta d'acord. Diu que la voluntat d'aquest equip 

de govern és respectar el mandat constitucional sobre l'aconfessionalitat de les 

institucions públiques. Que cal mantenir una neutralitat institucional en relació amb 

les diferents creences religioses.  
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El PP l'any 2011 va modificar l'anterior acord plenari de l'any 83 sobre l'assistència a 

actes religiosos i llig la proposta actual. 

 

Pren la paraula el Sr. Traver i diu que el seu partit no està d'acord amb aqueix 

plantejament i que per això, l'any 2011 es va modificar l'acord anterior perquè 

qualsevol regidor puga acompanyar els seus patrons lliurement. Afig que segons la 

proposta que es presenta, si l'ajuntament no patrocina cap acte religiós, no podrà 

patrocinar els actes del dia 12 d'octubre que és el dia que l'ajuntament patrocinava 

tradicionalment en les festes. El seu grup no està d'acord. 

 

Li respon la Sra. Antolí dient que l'acord de l'any 83 era modern i modèlic perquè 

posava en relleu que persones que eren creients eren capaços de separar la part 

institucional de la part religiosa. Que la fe és una cosa que pertany a la vida privada i 

que res impedeix que s'acudisca a aquests actes com un veí més, però sense presidir-

los. 

 

Quant al tema del patrocini, el protagonisme que en aquests moments té l'ajuntament, 

rebent, llegint en la missa, etc…es podria delegar en particulars, bé persones creients, 

bé en els festers de cada any… que aqueixa seria la seua proposta. 

 

Finalitza el Sr. Raga dient que no es prohibeix a ningú assistir als actes, sinó que no 

es presidisquen els mateixos com a membres del govern municipal. Així és com 

s'havia vingut fent des de l'any 83. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels grups 

Socialista i Compromís i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Vist l'acord d'aquest Ajuntament de data 5 d'octubre de 2011 en el que s'adopta el 

següent acord en relació amb els actes religiosos que se celebren al municipi que diu: 

 

“1. Que l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell patrocine els actes religiosos  i de 

carrer. 

2. Que l'assistència o no als mateixos, de l'alcalde/ssa i dels altres membres 

corporatius es faça, bé a títol particular, o bé en representació de l'Ajuntament, 

respectant la llibertat de consciència de cada u." 

 

Vista la voluntat d'aquesta Corporació de complir amb el mandat constitucional sobre 

l'aconfessionalitat de les institucions públiques, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord 

següent: 
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1. Eliminar el punt 1 de l'acord anterior sobre el patrocini dels actes religiosos i de 

carrer. 

2. Modificar el punt 2 de l'acord anterior, quedant redactat com segueix: 

 

“Que l'assistència o no als mateixos, de l'alcalde/ssa i dels altres membres 

corporatius es faça, a títol particular, respectant la llibertat de consciència de cada 

u."» 

 

4. MODIFICACIÓ ORDENANÇA PAELLERS 

 

Explica la proposta el Sr. alcalde. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver i diu que tot el que 

siga millorar el servei i qualitat del parc els sembla bé. 

 

La Sra. Antolí expressa així mateix la seua conformitat amb la proposta. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

«Vista la conveniència de regular els horaris i dates autoritzades per a la utilització 

de les instal·lacions dels paellers, s’estima convenient que es modifique l'Ordenança 

Reguladora de la Utilització d'Instal·lacions Municipals de Paellers per a la seua 

inclusió en la mateixa. 

 

Per això, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

a) Aprovar la modificació de l'Ordenança Reguladora de la Utilització 

d'Instal·lacions Municipals de Paellers en l'article 3 que queda redactat com segueix: 

 

«Article 3. ÚS DE LES INSTAL·LACIONS MUNICIPALS I HORARIS 

 

1. Els paellers citats només podran ser utilitzats per aquelles persones que, almenys 

una d'elles, siga veïna de Bonrepòs i Mirambell i sempre que es faça un ús 

responsable. 

 

2.Els horaris d'obertura del parc seran els següents: 

 

-HORARI D'HIVERN: Mesos de novembre a abril ambdós inclusivament:  

           de 9,30h a 23,30h 
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-HORARI D'ESTIU: Mesos de maig a octubre ambdós inclusivament: 

      de 9,30h a 02,00h 

 

 3.Es podran utilitzar les instal·lacions dels paellers els dies següents prèvia 

sol·licitud: 

 

- Juliol i agost: tots els dies 

-Caps de setmana 

-Divendres 

-Festius i vespra de festius» 

 

a) Que s'expose al públic per un termini de 30 dies als efectes de reclamacions, 

quedant definitivament aprovada en el cas que aquestes no es presenten. 

 

c) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i signatura de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 

 

5. MODIFICACIÓ ORDENANÇA OBERTURA ESTABLIMENTS I 

LLICÈNCIES D'ACTIVITAT 

 

En primer lloc dóna compte de la proposta el Sr. alcalde. 

 

Pren la paraula el Sr. Raga i explica que avui en dia obrir una persiana d'un negoci és 

una heroïcitat i amb aquesta modificació es vol facilitar la tramitació de les 

llicències. 

 

Afig que aquesta ordenança es basa en una rebaixa del tipus de gravamen sobre el 

valor cadastral, que anteriorment estava fixat en el 40%, quedant amb aquesta 

proposta en el 20%. 

 

Així mateix, el canvi de titularitat que abans costava quasi el mateix que tramitar-la 

com una nova llicència i que ara queda en un 50% del cost anterior. 

 

A més, s'han establit uns mínims perquè aquestes baixades no suposen que en alguns 

casos la taxa supose una quantitat excessivament baixa i, almenys, cobrir els costos 

de tramitació. 

 

També s'ha adaptat a la llei 6/2014 ja que als municipis dels voltants, només estan 

actualitzades l'ordenança de Tavernes Blanques i aquesta si s'aprova ara. 
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Oberta deliberació respecte d'això, intervé el Sr. Traver i diu que aquesta era una 

tasca que el seu partit tenia en el seu programa, que estimen que és un tema que calia 

escometre ja, per la qual cosa votaran a favor de la proposta. 

 

Finalitza la Sra. Antolí dient que el seu grup està d'acord, que pensen que no pot ser 

tan car obrir un negoci. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

«Vista la necessitat modificar l'Ordenança reguladora per a l'exacció de la taxa per 

llicència d'obertura d'establiments, per a adaptar-la a la nova normativa i considerant 

necessari reduir la taxa tributària que s'estava aplicant, aquest Ajuntament Ple adopta 

l'acord següent: 

 

«Vista la necessitat modificar l'Ordenança reguladora per a l'exacció de la taxa per 

llicència d'obertura d'establiments, per adaptar-la a la nova normativa i considerant 

necessari reduir la taxa tributària que s'estava aplicant, aquest Ajuntament Ple adopta 

l'acord següent: 

 

a) Aprovar la modificació de l'Ordenança reguladora per a l'exacció de la taxa per 

llicència d'obertura d'establiments en els punts següents: 

 

«Article 6 

 

Article 6.-Quota tributària. 

1. La quota tributària es determinarà aplicant el tipus de gravamen del 20 per cent 

sobre la base definida en l'article anterior, a excepció dels supòsits establits en els 

següents apartats. 

 

2.  La quota tributària quedarà establida en una quantitat fixa en els supòsits 

següents: 

- Canvi titularitat activitat: 50% de la quantitat resultant de l'apartat anterior, sent el 

mínim a liquidar de 150 euros 

- Autorització instal·lacions eventuals, portàtils i desmuntables: 50 

3. La quota tributària resultant de conformitat amb el que preveu l'apartat 1 

d'aquest article, no podrà ser inferior a les següents quantitats, que en aquests 

supòsits seran les que efectivament s'hauran de liquidar: 
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- Comunicació d'activitat innòcua.(Llei 6/2014 de 25 de Juliol, de la 

Generalitat, de Prevenció, Qualitat i Control Ambiental d'Activitats en la 

Comunitat Valenciana): 150 euros. 

- Declaració responsable ambiental (Llei 6/2014): 200 euros. 

- Llicència ambiental (Llei 6/2014): 400 euros. 

- Declaració responsable per a Activitats Recreatives i Espectacles (Llei 

14/2010 de 3 de desembre de la  Generalitat Valenciana, d'Espectacles 

Públics, Activitats Recreatives i  Establiments Públics): 250 euros. 

- Llicència per a Activitats Recreatives i Espectacles (Llei 14/2010): 500 

 Euros. 

 

4. La quota tributària s'exigirà per unitat de local. 

 

5. En els casos de variació o ampliació d'activitat a desenvolupar en l'establiment 

sotmès, de la quota que resulte per aplicació dels apartats anteriors d'aquest article, es 

deduirà allò que s'ha meritat per aquest concepte tributari en ocasió de la primera 

obertura i d'anteriors variacions o ampliacions de l'activitat, així com de l'ampliació 

del local. La quantitat a ingressar serà la diferència resultant. 

 

6. En cas de desistiment formulat pel sol·licitant amb anterioritat a la concessió de 

la llicència, les quotes a liquidar seran el cinquanta per cent de les assenyalades en el 

número anterior, sempre que l'activitat municipal s'haguera iniciat efectivament. 

 

7. El cobrament d'aquesta taxa es farà en règim d'autoliquidació, que es presentarà 

per l'interessat, juntament amb la sol·licitud o declaració responsable." 

 

b) Que s'expose al públic per un termini de 30 dies als efectes de reclamacions, 

quedant definitivament aprovada en el cas que aquestes no es presenten. 

 

c) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i signatura de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 

 

6.APROVACIÓ PLA ECONÒMIC FINANCER 

 

En primer lloc, el Sr. alcalde explica la proposta i dóna la paraula al Sr. Raga que 

diu:   

 

“Atés que la liquidació del pressupost municipal 2014, no compleix amb l'objectiu 

d'estabilitat pressupostària ni la regla de despesa, la Llei Orgànica 2/2012, de 27 

d'abril, d'Estabilitat  Pressupostària i Sostenibilitat Financera, obliga a l'Ajuntament 
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a realitzar la formulació d'un Pla Economicofinancer que permeta, l'any en curs i el 

següent, el compliment d'ambdós paràmetres. 

 

No obstant això, es considera que les raons de l'incompliment de l'estabilitat 

pressupostària i la regla de despesa, es deuen al fet que l'Ajuntament ha hagut 

d'assumir amb càrrec al pressupost de l'exercici 2014, el compliment i pagament 

d'Execució definitiva de sentència 2/000881/2002MC-TOM III, pel que s'estableix un 

crèdit a favor de SAT7667 EXFRU per import total de 356.921,64 €. 

 

Encara així, en compliment de la normativa vigent, s'ha realitzat un Pla Econòmic 

financer, que es considera que és d'acord amb el que establix l'article 21 i 23 de la 

Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 

Financera, en relació amb l'article 9.2 de l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, per 

la que es desenvolupen les obligacions de subministrament d'informació previstes en 

la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 

Financera, i de conformitat amb el que disposa l'esmentat article.” 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver i diu que, per 

coherència amb allò que s'ha votat en la modificació de crèdits anterior, votaran en 

contra d'aquesta proposta també. 

 

La Sra. Antolí expressa la seua conformitat amb la proposta. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels grups 

Socialista i Compromís i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Atés que la liquidació del pressupost municipal 2014, no compleix amb l'objectiu 

d'estabilitat pressupostària ni la regla de despesa, la Llei Orgànica 2/2012, de 27 

d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, obliga a l'Ajuntament a 

realitzar la formulació d'un Pla Economicofinancer que permeta, l'any en curs i el 

següent, el compliment d'ambdós paràmetres. 

 

 No obstant això, es considera que les raons de l'incompliment de l'estabilitat 

pressupostària i la regla de despesa, se deuen al fet que l'Ajuntament ha hagut 

d'assumir amb càrrec al pressupost de l'exercici 2014, el compliment i pagament 

d'Execució definitiva de sentència 2/000881/2002MC-TOM III, pel que s'estableix 

un crèdit a favor de SAT7667 EXFRU per import total de 356.921,64 €. 

 

 Encara així, en compliment de la normativa vigent, s'ha realitzat un Pla 

Economicofinancer, que es considera que és d'acord amb el que establix l'article 21 i 
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23 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i 

Sostenibilitat Financera, en relació amb l'article 9.2 de l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 

d'octubre, per la que es desenvolupen les obligacions de subministrament 

d'informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat 

Pressupostària i Sostenibilitat Financera, i de conformitat amb el que disposa 

l'esmentat article, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

 PRIMER. Aprovar el Pla economicofinancer de l'Ajuntament en els termes que 

consten en document annex i que es considera part integrant del present Acord. 

 

 SEGON. A efectes merament informatius, publicar anunci del Pla 

Economicofinancer en el Butlletí Oficial de la Província de València. Així mateix, 

una còpia del Pla es trobarà a disposició del públic des de la seua aprovació fins a la 

finalització de la seua vigència. 

 

 TERCER. Remetre per al seu coneixement a la Comissió Nacional 

d'Administració Local, i al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques còpia 

del Pla Economicofinancer.» 

 

7.DESIGNACIÓ FESTES LOCALS 2016 

 

Comença el Sr. alcalde explicant la proposta. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

«Vist l'escrit remés per la Conselleria d'Economia, Indústria, Turisme i Ocupació 

sobre la necessitat designar les festivitats locals per al pròxim any 2016 amb la 

finalitat d'elaborar el calendari laboral de la província, a aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

a) Designar com a festivitats locals per al pròxim exercici de 2016, els dies següents: 

 

- Dia 24 de juny de 2016, Festivitat de Sant Joan  

- Dia 13 d'octubre de 2016, Dia d'Acció de Gràcies   

 

b) Remetre certificat del present acord al Servei Territorial de Treball de la 

Conselleria d'Economia, Indústria, Turisme i Ocupació.  

 

c) Facultar a l'Alcaldia Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 
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8. RATIFICACIÓ MODIFICACIÓ ESTATUTS CONSORCI BOMBERS 

 

El Sr. alcalde explica la proposta d'acord en primer lloc. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, i després d'un breu intercanvi d'opinions, en la 

que el Sr. Traver expressa la seua conformitat, així com la Sra. Antolí, encara que 

aquesta fent l'aclariment que votaran favorablement encara que no estan d'acord amb 

la llei; però una vegada aprovada, cal adaptar els estatuts a la llei.  

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

« Considerant el que disposa la disposició transitòria sexta de la Llei 27/2013, de 27 

de desembre, de Racionalització i Sostenibilitat de l'Administració Local, que 

assenyala que els consorcis que ja estigueren creats en el moment de la seua entrada 

en vigor hauran d'adaptar els seus estatuts al que preveu la mateixa en el termini d'un 

any des de la seua entrada en vigor, que va tindre lloc el 28 de desembre de 2013.  

Considerant que aquesta adaptació ha de comprendre a més les exigències establides 

en la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació 

Pública i Bon Govern, en la que s'assenyala que els òrgans de les entitats locals 

disposaran d'un termini màxim de dos anys per      adaptar-se a les obligacions 

contingudes en aquesta Llei.  

Atés que la 15/2014, de 16 de setembre, de Racionalització del Sector Públic i altres 

Mesures de Reforma Administrativa, regula diversos aspectes dels consorcis, 

referents al dret de separació, dissolució, liquidació i dret supletori, establint el seu 

article 15 que els consorcis que ja estigueren creats en el moment la seua entrada en 

vigor hauran d'adaptar els seus estatuts a allò previst en ella en el termini de sis 

mesos des de la seua entrada en vigor, que va tindre lloc el passat 18 de setembre.  

Resultant que l'assemblea general del consorci, en sessió de 21 de novembre de 2014, 

va aprovar inicialment la modificació dels estatuts del consorci per al Servei de 

Prevenció Extinció d'Incendis i de Salvament de la Província de València  

Resultant que aquesta aprovació va ser sotmesa a informació pública per mitja 

d'anunci en el Butlletí Oficial de la Província de València núm. 295 de 12 de 

desembre de 2014, pel termini d'un mes a l'efecte de reclamacions i suggeriments 

davant de l'assemblea general del consorci.  
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Resultant que per l'advocacia general de la Generalitat, la Conselleria d'Educació, 

Cultura i Esport, la Direcció General de Desenvolupament Autonòmic i per la 

Conselleria de Presidència i Agricultura, Pesca, Alimentació i Aigua de la 

Generalitat, es van presentar al·legacions i suggeriments al text modificat d'estatuts. 

 

Vist l'acord de 25 de febrer de 2015, de l'Assemblea General del Consorci per al 

Servei de Prevenció i Extinció d'lncendis i de Salvament de la Província de València 

pel qual es resolen les al·legacions i suggeriment presentades per la Generalitat i 

s'aprova provisionalment la modificació d'Estatuts del Consorci per al Servei de 

Prevenció i Extinció d'lncendis i de Salvament de la Província de València. 

Vist l'informe favorable del Secretari General de la Corporació, de data 13 de juliol 

de 2015, relatiu a la modificació dels Estatuts del Consorci, i que consta en 

l'expedient. 

Considerant el que disposen els articles 47.2, apartat g), i 87 de la Llei 7/1985 de 2 

d'abril, reguladora de les Bases de Règim local, Art 110 del Reial Decret Legislatiu 

781/1986 de 18 d'abril, pel que s'aprova el Text refós de les disposicions legals 

vigents en matèria de Règim Local, i els articles 88 i següents i 108 a 110 de la Llei 

8/2010, de 23 de juny, de Règim Local de la Comunitat Valenciana altres preceptes 

concordants.  

Per tot això aquest Ajuntament Ple adopta el següent acord: 

PRIMER: Ratificar la modificació dels Estatuts del Consorci per al Servei de 

Prevenció i Extinció d'lncendis i de Salvament de la Província de València, aprovada 

provisionalment per acord de l'Assemblea General de 25 de febrer de 2015.  

SEGON: Comunicar aquest acord al Consorci per al Servei de Prevenció Extinció 

d'lncendis i de Salvament de la Província de València als efectes oportuns.» 

9. MODIFICACIÓ TAXA ENSENYAMENTS ESCOLA PERMANENT 

D'ADULTS 

 

Pren la paraula en primer lloc el Sr. alcalde, que explica la modificació de la proposta 

a causa del dèficit existent en el servei. 

 

Tot seguit pren la paraula la Sra. Antolí i explica que l'EPA, en tractar-se d'un servei 

impropi, no hauria de tenir dèficit. 
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Afig s'han estudiat els preus del servei en municipis pròxims i fins i tot els professors 

estimen que el preu és molt baix; per exemple en Almàssera el graduat en ESO costa 

90€ davant dels 20€ que es paguen ací. Per això, s'ha pensat establir una taxa de 

matrícula de 30€, i encara així continua sent el municipi més barat de la zona. Afig 

que la intenció és anar ajustant el preu del servei gradualment, a fi que finalment 

deixe de ser deficitari. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver i diu que açò suposa 

una pujada de més del doble del cost actual i més per als veïns del poble, que serà 

menys onerosa per als usuaris de fora del poble. 

 

Afig que durant la passada legislatura s'ha estat potenciant l'EPA millorant les 

instal·lacions i que es podria arreglar d'una altra forma. 

 

Li respon la Sra. Antolí que estan oberts a noves propostes, però que ara urgeix 

aprovar urgentment aquesta modificació, per poder aplicar-ho al nou curs que 

comence al setembre. No obstant això, per als pròxims anys, es poden estudiar més 

opcions. Que estan oberts a altres alternatives i propostes, però que el preu actual és 

escandalosament deficitari. 

 

El Sr. Raga intervé i abunda en l'idea de que és necessària alguna solució perquè el 

servei és deficitari i encara amb aquesta modificació hi haurà dèficit i continuarà sent 

l’EPA més barata amb diferència de les del seu entorn. 

 

Afig que, a més, els nous professors també han sol·licitat més indemnització perquè 

són acomiadats en finalitzar el curs, la qual cosa ha augmentat el dèficit del servei. 

 

Finalitza el Sr. Traver dient que el que veuran els usuaris és una pujada de 20€ a 50€ 

en el servei i que, encara que entenen que cal cercar alguna solució, podrien estudiar-

se altres fórmules. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels grups 

Socialista i Compromís i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, 

aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Havent-se observat en relació amb l'ESCOLA PERMANENT D'ADULTS, que la 

previsió de dèficit pressupostari per al pròxim curs supera els 6.000 euros. 
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 Tenint en compte que tots els municipis de la zona tenen uns preus molt 

superiors als nostres, que tripliquen, quadrupliquen i fins i tot quintupliquen els 

establits actualment en l'Ordenança municipal. 

 

 Considerant necessari reduir almenys en part el dèficit previst, per fer sostenible 

el servei, sembla convenient establir una matrícula anual de 30 euros per alumne que 

s'inscriga en l'ESCOLA PERMANENT D'ADULTS cada any, per la qual cosa és 

necessari modificar l'Ordenança Reguladora del Preu Públic de “Altres 

Ensenyaments”. 

 

Per tot això, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

- Modificar l'article 3 de l'Ordenança Reguladora del Preu Públic de "Altres 

Ensenyaments", quedant redactat com segueix: 

  

Article 3.- Quantia:  La quantia del preu públic serà la fixada en la tarifa 

següent: 

  

-ESCOLA  ESPORTIVA MUNICIPAL: 

Majors de 16 anys 

Gimnàstica Tercera Edat…………………………… GRATUÏTA 

Gimnàstica, manteniment…………………………. GRATUÏTA 

Frontennis………………..……………………………..12€ /mes 

Aeròbic, Pilates……………………..…………………..12€/mes 

Ioga…………………….….……………………………18€ matrícula 

                              18€/mes 

Taekwondo…………………………………………..….12€/mes 

Atletisme………………………………………………...30€/any 

De 6 a 16 anys 

Escola Esportiva Infantil………………………………12€/any 

 ESCOLA DANSA DEL VENTRE 

Mensualitat residents   ..............................................    10 euros 

Mensualitat no residents……………………………..  20 euros 

- ESCOLETA DE TEATRE 

Mensualitat residents................................................     15 euros 

Mensualitat no residents…………………………...… 30 euros 

- ALTRES ENSENYAMENTS 

CUBBÁ i altres ensenyaments 

Mensualitat residents  …...........................................    10 euros 

Mensualitat no residents…………………………..…. 20 euros 

-ESCOLA PERMANENT D'ADULTS: 
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S'estableix una matrícula anual per cada assignatura de 30€ 

Addicionalment, el preu de cada curs és el següent: 

 

Preu EPA i Valencià (per curs): 

Residents     20€ 

No residents     40€  

 

Preu Anglès (per curs) 

Residents     30€ 

No residents                50€ 

 

Preu Informàtica (per curs) 

Residents     30€ 

No residents                50€ 

 

 Es contemplarà una reducció del 20% de la matrícula i preu del curs per 

minusvalidesa. 

 Es contemplarà una reducció del 10% de la matrícula i preu del curs per família 

nombrosa. 

 

-ESCOLA D'ESTIU: 

Natació     30 euros 

Matins, residents    63 euros 

Matins, no residents                  125 euros 

Matins més menjador: 

Residents              120 euros 

No residents             200 euros 

Tot el dia, residents            135 euros 

Tot el dia, no residents                240 euros 

 

En el cas que es matricule en l'ESCOLA D'ESTIU dos o més xiquets/es d'una 

mateixa família veïna de Bonrepòs i Mirambell, del total de l'import es farà un 

descompte del 25%. 

 

INSTAL·LACIONS POLIESPORTIU 

 

FRONTENNIS: sense llum: 4.80€/h – Amb llum: 6€/h 

TENNIS: sense llum: 4.80€/h – Amb llum: 6€/h 

PÀDEL: sense llum: 6€/h – Amb llum: 10€/h 

FUTBOL-SALA: sense llum: 9€/h – Amb llum: 15€/h 

BÀSQUET: sense llum: 9€/h – Amb llum: 15€/h 



21 

 

PISCINA: Xiquets: 1€/h – Adults: 1.80€/h 

CAMP POLIVALENT GESPA NATURAL: sense llum: 12€/h – Amb llum: 20€/h 

 

- En cada tipus d'ensenyament s'establirà el nombre mínim d'alumnes, sent 

emès un rebut trimestralment del que no s'admetrà devolució una vegada iniciat el 

trimestre.  

 

- Que se seguisquen els tràmits corresponents fins a la seua aprovació 

definitiva.» 

 

10. MOCIÓ PP SOBRE AMPLIACIÓ CEIP MARE DE DÉU DEL PILAR 

 

En primer lloc, pren la paraula el Sr. Traver i diu que aquest punt és prioritari, que es 

va treballar molt en la passada legislatura en el tema del col·legi i que encara que 

entenen que encara no s'ha nomenat al responsable del Consell en aquesta àrea, creu 

que és important portar-ho ja al primer ple ordinari. 

 

Seguidament llig la moció que diu: 

 

«Fernando Traver Sanchis, regidor i portaveu del grup municipal Popular de 

Bonrepòs i Mirambell, a l'empara de l'article 116 de la Llei 8/2010 de la Generalitat 

Valenciana de data 23 de juny, de Règim Local de la Comunitat Valenciana, presenta 

aquesta proposta de resolució per a ser inclosa en l'Ordre del dia de la pròxima sessió 

ordinària de Ple que es convoque, i als efectes del seu debat i votació. 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

Que arran dels resultats electorals produïts en les passades eleccions municipals i 

autonòmiques, i una vegada conformades les coalicions PSOE - Compromís en les 

diferents institucions públiques autonòmiques i provincials, entenem que ha d'existir 

un compromís de complir i executar totes aquelles reivindicacions que durant la 

passada legislatura abanderaven i defensaven amb tanta convicció els actuals partits 

governants. 

 

Per tot açò, elevem al ple l'adopció dels següents 

 

ACORDS: 

 

1.- Requerir a la Conselleria d'Educació perquè adquirisca el compromís ferm amb 

l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell per a executar la segona fase de l'ampliació 
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del C.E.I.P. Mare de Déu del Pilar, valorada en 120.000 €, i que es duga a terme 

abans del començament del curs escolar 2017-2018. 

 

2.- Ja que els actuals partits governants autonòmics conceben que la Conselleria 

d'Educació té la funció, responsabilitat i obligació d'adequar i construir els centres 

educatius de la nostra comunitat, també sol·licitem que es requerisca a la Conselleria 

d'Educació perquè abone a l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell la quantitat 

econòmica que es va destinar per a la construcció de la primera fase d'ampliació del 

C.E.I.P. Mare de Déu del Pilar a l'estiu de 2014, i que va ascendir a un total de 

118.000 euros.» 

 

Oberta deliberació respecte d'això, intervé la Sra. Antolí i diu que, efectivament, la 

persona responsable de la Conselleria encara no està nomenada. Que una vegada 

nomenada se sol·licitarà una reunió a què s'invitarà a membres de tots els grups 

municipals, a la direcció del col·legi i a l'AMPA i en la que se sol·licitarà la retirada 

de les aules prefabricades i la iniciació dels treballs de la segona fase de l'ampliació 

del centre. 

 

Afig que ella va entregar al Consell Escolar del centre la documentació relativa al 

projecte de la segona fase d'ampliació del col·legi que durant tota l'anterior 

legislatura a l'oposició se li va estar negant. Que el PP va portar el tema com un 

projecte seu, no com una cosa del poble. 

 

Diu que la seua intenció és, que si després de la reunió amb la persona responsable 

no s'atén la seua petició, seran els primers a presentar una moció per reivindicar-ho. 

 

Aqueixa ampliació l'hem demanada tots junts, i Compromís votarà en contra no 

perquè no estiga a favor de l'ampliació, sinó per respecte a la Generalitat Valenciana 

i a la Conselleria, i que se solen donar cent dies de gràcia abans d'iniciar qualsevol 

acció. 

 

El Sr. alcalde avisa en aqueix moment, que no es permetran murmuris, rialles ni 

faltes d'educació perquè no ocórrega el mateix que els últims quatre anys. 

 

Li respon la Sra. Trives que ella és molt impulsiva, a la qual cosa li contesta el Sr. 

Alcalde que ha de contenir-se. 

 

Intervé el Sr. Raga abundant en la idea de que aquesta reivindicació l'han de fer tots, 

i no només anar un partit com ha passat aquests últims anys. Ara tots saben el que 

se'ns contesta i se li explicarà al poble. Que no té sentit que a trenta dies de la 

constitució del govern s'aprove aquesta moció. 
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El Sr. Traver diu que poden votar en contra i que també es pot tornar a dur al ple el 

pròxim any. Que ja s'ha vist com ha tractat la Conselleria al seu propi equip de 

govern i, com estimen que és una prioritat per al poble, ho presenten al primer ple 

ordinari. 

 

Li respon la Sra. Antolí que no entenen per què no es porta aquest tema d'ací a un 

any i el Sr. Traver li respon que perquè l'ampliació del col·legi és una prioritat. 

 

La Sra. Antolí demana que en les reunions no faça partidisme i que defense els 

interessos del poble. 

 

El Sr. alcalde demana a la Sra. Trives que no es falte al respecte i demana que retire 

el cartell que ha col·locat a la taula. 

 

Passat l'assumpte a votació, per cinc vots favorables dels/les regidors/es del Grup 

Popular i sis vots en contra dels/les regidors/es dels grups Socialista i Compromís, 

queda rebutjada la moció. 

 

11. MOCIÓ PP SOBRE GRATUÏTAT DE LLIBRES DE TEXT 

D'INFANTIL I PRIMÀRIA 

 

El Sr. Traver llig la moción que diu: 

 

«Fernando Traver Sanchis, regidor i portaveu del grup municipal Popular de 

Bonrepòs i Mirambell, a l'empara de l'article 116 de la Llei 8/2010 de la Generalitat 

Valenciana de data 23 de juny, de Règim Local de la Comunitat Valenciana, presenta 

aquesta proposta de resolució per a ser inclosa en l'Ordre del dia de la pròxima sessió 

ordinària de Ple que es convoque, i als efectes del seu debat i votació. 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

Durant la passada campanya electoral, el candidat del Partit Socialista de Bonrepòs i 

Mirambell, en la seua primera i abans que res la seua proposta estrella, va prometre i 

es va comprometre davant notari a què els llibres de text serien gratuïts per als 

alumnes de Primària i Infantil de Bonrepòs i Mirambell , que estudien en col·legis 

públics o concertats. Tal com mostra la publicació repartida pel candidat a l'alcaldia 

de Bonrepòs i Mirambell i a hores d'ara alcalde. 

 

“Per un Ajuntament clar 

Estimats veïns i veïnes: 
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Vos presente les quinze primeres propostes que signaré davant notari com a 

candidat, per garantir i demostrar el compromís que té el Partit Socialista per 

complir amb el seu programa electoral. 

 

Perquè hi ha una altra manera de governar. 

 

Responsabilitat, Sensatesa i Realisme. 

 

Llibres gratuïts per als alumnes de Primària i Infantil de Bonrepòs i Mirambell que 

estudien en col·legis públics o concertats.” 

 

I en la seua presentació de candidatura el passat 25 d'abril de 2015, textualment va 

anunciar: 

 

"Per ajudar a l'economia dels nostres veïns amb fills en edat escolar, per recolzar i 

alleujar l'esforç dels pares en l'educació dels seus fills. El partit socialista promet i 

es compromet que els llibres dels xiquets i xiquetes del nostre municipi que cursen 

els seus estudis en infantil i primària en un col·legi públic o concertat, seran 

gratuïts". 

 

Així mateix, el passat 1 de Juliol en el Ple extraordinari es van aprovar les bases per 

a l'adquisició de llibres nous només per al curs 2015-2016. 

 

Des del Partit Popular de Bonrepòs i Mirambell volem recordar que en el nostre 

programa electoral ens vam comprometre amb tots els veïns a adquirir anualment, 

durant tota la legislatura, tots els llibres per a tots els alumnes empadronats en el 

nostre municipi tant en col·legi públic com concertat. 

 

Per tot açò, elevem al ple l'adopció dels següents 

 

ACORDS: 

 

1.- Que l'actual alcalde, com a representant i màxima autoritat de l'Ajuntament de 

Bonrepòs i Mirambell, així com el Ple, es comprometen a adquirir anualment i a 

pagar la totalitat dels llibres de text durant els quatre anys de mandat de la coalició 

PSOE-Compromís, ja que així es reforçaria la qualitat del material educatiu i no es 

discriminaria cap xiquet empadronat en el nostre municipi, siga quina siga la situació 

econòmica que travessen els seus pares. 

 

2.- Que només s'adquirisquen llibres gratis per als xiquets empadronats en el nostre 

municipi. 



25 

 

3.- Que l'import dels llibres gratuïts del col·legi públic s'aplique als alumnes que 

cursen en col·legi concertat, perquè així qualsevol família adquirisca la mateixa 

ajuda.» 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. alcalde i diu: 

 

“La promesa del Partit Socialista mai va ser la de la compra tots els anys de llibres 

de text gratuïts. La proposta va ser realitzar una primera adquisició de la totalitat 

dels llibres el primer any. 

 

I la creació junt amb la comunitat escolar d'un banc de llibres, amb la qual cosa en 

anys successius només es reposarien els deteriorats, com bé reflectix el nostre punt 

dèsset del programa electoral. 

 

Però també cal donar temps a què si l'actual Conselleria d'Educació adquireix a 

partir del pròxim curs el compromís del finançament dels llibres, la qual cosa 

alleujaria l'adquisició d'aquest ajuntament dels llibres de text. 

 

Un ajuntament com el nostre no pot tots els anys fer l'enorme esforç de comprar els 

llibres de text. Per a fer enguany aquest esforç de compra per a infantil i primària ha 

sigut necessari un gran estudi d'on i com s'anava a finançar. 

 

El Partit Popular, com diu la seua moció, va presentar una proposta de llibres 

gratuïts a infantil, primària, secundària i material escolar. Un compromís irreal, 

difícil de complir i mai explicat d'on es finançaria.” 

 

Tot seguit pren la paraula la Sra. Antolí per dir que aquest tema ja s'ha explicat 

moltes vegades i que també hi havia persones del PP en les reunions on es va 

informar. 

 

La qüestió dels llibres de text s'utilitza partidistament. Si el PP ho tenia tan clar no 

sap per què en el pressupost de 2015 només tenia consignats 10.000€ en material 

escolar. 

 

Afig que com el govern popular de la Generalitat Valenciana va eliminar les ajudes, 

l'ajuntament prefereix que s'ajude  d'aquesta manera a les famílies, no pagant tots els 

anys directament a les famílies, sinó apostant per la compra de llibres que se 

cedeixen al col·legi i s'estableix un sistema de reutilització. 

 

Explica que s'ha establit com a prioritat el col·legi del municipi i s'ha acordat un 

criteri econòmic per a la resta de col·legis.  
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Afig que lamentant-ho molt no es va a poder arribar amb les ajudes a les famílies 

amb xiquets que estudien l'ESO. Diu que de cara al pròxim curs, reivindicaran a 

Conselleria que s'establisquen ajudes per a compra de llibres o beques per a alumnes 

de l'ESO i, en el cas que no s'aprovaren aqueixes ajudes, esperen poder destinar en el 

pressupost de l'any pròxim una partida per ajudar aquestes famílies. 

 

Intervé el Sr. Traver i diu que vol recordar al Sr. alcalde que va dir que tots els 

xiquets tindrien els llibres gratis i hauria de complir  el que va prometre i va signar 

davant notari. 

 

Explica el Sr. alcalde que els llibres els adquirirà l'ajuntament i els cedirà al col·legi. 

 

Afig que va signar uns punts del seu programa davant notari del que està molt 

orgullós. Encara així, aclareix que quan es governa mitjançant pacte, una cosa de la 

que també està orgullós, totes les parts han de cedir en algunes coses per arribar a 

acords. 

 

La Sra. Antolí diu que un programa de govern es fa per als quatre anys de la 

legislatura i que només es pot complir si es té la majoria absoluta. Que quan es vagen 

complint objectius, es confrontarà i es veurà que la majoria de propostes d'ambdós 

programes estaran reflectides. 

 

Afig que s'ha entrevistat amb la regidora de Pedanies de l'Ajuntament de València 

per arribar a un acord i que es firme un conveni perquè participen en el programa ja 

que hi ha vint alumnes de Cases de Bàrcena. 

 

El Sr. Traver respon que si ara faran un nou programa, els agrairia que se'ls facilitara, 

perquè hi haurà votants que votarien un programa únic i ara hi ha programa nou. 

Creu que això és trair els votants  i que hi haurà promeses incomplides. Afig que el 

PP havia fet els seus números i que era possible destinar 100.000€ anuals per a 

ajudes de llibres en un pressupost de dos milions d'euros com és el d'aquest municipi. 

 

Finalitza el Sr. alcalde dient que si el Sr. Traver parla d'incompliments de programa, 

li recorda que el PP en els últims quatre anys va incomplir el seu. També li recorda la 

seua telefonada després de les passades eleccions oferint-li un pacte. Pregunta si això 

no és trair els votants. 

 

Passat l'assumpte a votació, per cinc vots favorables dels/les regidors/es del Grup 

Popular i sis vots en contra dels/les regidors/es dels grups Socialista i Compromís, 

queda rebutjada la moció. 
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12. INFORMES DE PRESIDÈNCIA  

 

El Sr. alcalde informa sobre els assumptes següents: 

 

- Sobre la utilització de la part nova del cementeri 

- Sobre la devolució de l'ICIO a Tativert 

- Sobre el nou acte vandàlic a l'estàtua de la Plaça de l'Arbre 

 

13. INFORMES ÒRGANS SUPRAMUNICIPALS 

 

- La Sra. Antolí informa sobre l'assemblea constitutiva de l'EMTRE.  

- El Sr. alcalde informa sobre l'assemblea constitutiva de l'EMSHI. 

 

14. PRECS I PREGUNTES 

 

El Sr. Traver efectua les preguntes següents: 

 

1. A la regidora de Festes sobre quin criteri s'ha utilitzat per no eliminar el 

copagament en els actes de festes. 

 

Li respon la Sra. Ramiro que com ja ha explicat anteriorment el Sr. alcalde, 

quan es governa en coalició, cal arribar a acords. En aquest cas s'ha arribat a 

l'acord de no eliminar el copagament, però que la quantitat que es recapte 

vaja destinada a Benestar Social. 

 

2. A la regidora de Festes sobre si el vi que es va comprar per a la festa de la 

tomatà es va comprar a Carlos Cárcel. 

 

Li respon la Sra. Ramiro que es va comprar a Ernesto Cárcel. 

 

El Sr. Traver diu que ells sempre van intentar que l'ajuntament comprara en 

empreses del poble, a la qual cosa la Sra. Ramiro li respon que a banda que 

resultava més econòmic, no hi ha cellers a Bonrepòs i Mirambell. Afig que 

açò li sembla absurd quan ells van contractar a una empresa de fora del poble 

per a fer la tomatà. 

 

El Sr. Laguna pregunta si a partir d'ara tota la beguda es comprarà en cellers i 

si la carn es comprarà en escorxadors. Diu que ells sempre van intentar 

comprar tot al poble. 
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Intervé la Sra. Antolí per aclarir que estan d'acord en què el criteri siga 

comprar el màxim possible al poble. A més informa que en la pàgina web de 

l'ajuntament estan detallades totes les despeses corresponents a la festa i que 

invita a tots a consultar-les. 

 

3. Pregunta per què no s'ha convocat ja una reunió per solucionar el problema del 

c/ Herbassers. 

 

Li respon el Sr. alcalde que aqueix canvi de direcció es va fer pocs dies abans 

de les eleccions municipals; que després de l'estiu es demanarà un informe 

tècnic respecte d'això, es reunirà amb els veïns afectats i posteriorment es 

prendrà una decisió. 

 

4. Pregunta si a partir de setembre es continuarà tallant el c/ Verge del Pilar en 

horari de passos escolars. 

 

El Sr. li respon que està previst celebrar pròximament una reunió amb la 

comunitat educativa i la policia local per estudiar quines solucions 

alternatives es poden adoptar en els talls d'aqueix tram de carrer. 

 

5. Pregunta si els aparcaments públics que s'han habilitat recentment continuaran 

oberts. 

 

La Sra. Amigó li respon que el secretari ha comunicat que no era correcta 

l'exempció de l'IBI i es va a estudiar una altra alternativa com un 

arrendament. 

 

6. Pregunta finalment què passarà amb el camp de futbol. 

 

El Sr. alcalde li respon que es continuarà fomentant l'escola de futbol. 

 

     I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. Alcalde va alçar la sessió, sent les 

vint-i-una hores quaranta cinc minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

L'alcalde                                 El secretari 

 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                   Carlos Hinarejos Pereira 
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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ayuntamiento en Pleno 

Sesión Ordinaria  

Fecha: 22/07/15 

 

En el Salón de Sesiones de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, siendo las 

veinte horas del día veintidós de julio de 2015 se reunieron los/las señores/as que 

luego se relacionan, los/las cuales representan más de un tercio del número legal de 

miembros de la Corporación, bajo la presidencia del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez 

Navarro, asistido por el secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del 

acto, siendo el objeto la celebración de la sesión ordinaria del Ayuntamiento Pleno 

convocada para el día de hoy. 

 

Asistentes: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Ttes. de alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

Concejales/as: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Antes de comenzar el acto, el Sr. Alcalde felicita a la Sra. Amigó por su 

nombramiento como Vicepresidenta de la Diputación de Valencia, felicitación a la 

que se une el Sr. Traver, haciéndola extensiva a la Sra. Bolaños por el asimismo 

reciente nombramiento de su esposo como Director General de Comercio y Consumo 

de la Generalitat Valenciana. 
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La Sra. Antolí se une a ambas felicitaciones. 

 

La Sra. Amigó interviene para agradecer las felicitaciones a los portavoces 

municipales, así como a los ciudadanos que con su voto lo han hecho posible. Añade 

que va a trabajar con todas sus fuerzas, y que se dejará la piel por este pueblo. 

 

Explica que una de las primeras ideas de la Diputación de Valencia es acercarse a 

todas las comarcas de la provincia, para lo que van a iniciar una ronda de visitas que 

comenzarán el miércoles próximo, estando previsto que el viernes se celebre en este 

municipio la reunión con los alcaldes de l’Horta Nord, a la que se invitará a todos los 

concejales. 

 

Finaliza diciendo que la Diputación de Valencia está a disposición de todos los 

Ayuntamientos y de todos los ciudadanos. 

 

Seguidamente, por el Sr. Alcalde se declara abierto el acto, pasando a tratar los 

diferentes puntos del orden del día. 

 

1. ACTAS ANTERIORES 

 

Este punto queda sobre la mesa 

 

2. EXPEDIENTE Nº 5 DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS  

 

El Sr. Alcalde explica brevemente la propuesta de modificación y da la palabra al Sr. 

Raga, que dice: 

 

“El sábado 13, este nuevo equipo de gobierno, toma el mando al constituirse el 

nuevo pleno, donde se elige nuevo alcalde… Bien, pues el día 12, se nos proporciona 

el estado de ejecución del presupuesto, el cual, nos hace preocuparnos mucho dado 

el alto nivel de gastos producido en los primeros 5 meses, de enero a mayo, justo 

antes de las elecciones, lo cual hace que se deban contener muchos gastos y retrasar 

otros, dado que se ha gastado en 5 meses lo que en circunstancias normales se 

hubiera gastado en un año, o en año y medio…  

 

Cualquiera que se paseaba por Bonrepòs i Mirambell durante esos meses se 

sorprendía de la cantidad de cosas que se estaban haciendo… muchas de ellas 

innecesarias y era el hacer por hacer, para que la gente pudiera votar una opción 

determinada. Estas prácticas no son las adecuadas y no se deben producir, por salud 

democrática,… 
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…aún suerte que los electores, afortunadamente, son mucho más inteligentes de lo 

que los consideran los gobernantes que así actúan… 

 

Ya entrando en materia, el pasado 13 de junio lo que nos encontramos es un 

presupuesto en que el control del gasto fue nulo por parte del anterior equipo de 

gobierno, donde la vinculación de partidas hacía que a nivel legal se pudiera gastar 

más de lo que se ha presupuestado para todo el año en algunas partidas, con una 

clara irresponsabilidad. Se han dejado muchas partidas en negativo en solo 5 meses.  

 

El capítulo 2 ha sido un auténtico desastre, así lo acredita el informe de secretario 

realizado a petición de esta concejalía, que muchas partidas están gastadas en 5 

meses con lo que habría haber tenido para doce y que muchas otras no llegan a 

cubrir el año, dado el nivel de gasto muy superior al normal… el doce de junio se 

llevaban gastados casi 500.000 €, de 750.000 €, un 67 %, de lo que se ha 

presupuestado para doce meses (472.800…?). Una media de 100.000 € al mes… si 

se siguiera ese ritmo de gastos durante los doce meses, necesitaríamos que este 

capítulo fuera de 1.200.000 € y no de 750.000, que había presupuestado…  

 

Os haré una relación de partidas pasadas o que no tienen suficiente consignación 

para acabar el año… después os pondré tres ejemplos que son muy representativos, 

con lo que se ha presupuestado, lo que se ha gastado y más o menos, lo que faltaría 

en la partida para poder acabar el año… 

Aplicaciónpresupuestaria Denominación 
Porcentajeejecución 

a 30/06/2015 

 
   

  
45.022.110 

 

Material técnico y especial obras 

 

266,87% 

17.122.111 

 

Material de jardinería 

  

265,32% 

92.022.604 

 

Gastosjurídicos y otros 

  

257,03% 

92.022.300 

 

Transportes 

  

242,35% 

34.221.201 

 

Conserv. Y repar. Insti. Deportivas 

 

214,12% 

33.013.101 

 

Personal otroscometidos 

  

210,65% 

15.021.500 

 

Mobiliariourbano 

  

195,43% 

13.522.100 

 

Protección civil 

  

186,24% 

153.121.000 

 

Conserv. y repar. Víaspúblicas 

  

171,00% 

33.421.900 

 

Cons. y repara. Otrosinstalaciones 

 

154,70% 

13.222.104 

 

Vestuariospolicía 

  

148,91% 
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92.022.799 

 

Contratos de servicios 

  

123,71% 

13.522.105 

 

Material policía y protección civil 

 

122,45% 

44.222.699 

 

Canon de vertidoscuenca Carraixet 

 

117,83% 

16.521.004 

 

Cont. Mantenie. Alumbrado Público 

 

109,75% 

45.022.112 

 

Útiles y herramientas 

  

104,12% 

33.212.201 

 

Boblioteca y mediateca 

  

100,70% 

92.020.900 

 

Atencionesprotocolarias y representativas 100,00% 

92.021.200 

 

Rep. Mant. y consv. Casa Consitorial 

 

100,00% 

133.213 

 

Señalización viaria 

  

100,00% 

92.022.400 

 

Primas de seguros 

  

90,78% 

16.522.100 

 

Alumbradopúblico 

  

81,50% 

9.202.200.100  Publicaciones-BIM   77,01% 

 

¿Qué se ha hecho ante esta situación? 

 

Ante esta situación, lo primero que se ha hecho es fiscalizar  y controlar todos los 

gastos, recortarlos lo máximo posible y analizar prioridades, aplazando algunos 

gastos para un presupuesto posterior. 

 

Esto coarta mucho la acción del gobierno por retrasar muchas decisiones, dado que 

cada gasto debe analizarse mucho… 

 

Después se ha planteado esta modificación de créditos con dos premisas: 

 

1.- La inclusión de la partida para la adquisición de los libros. 

2.- El intento de que las partidas lleguen y cubran hasta fin de año con una mínima 

dotación, esperando cerrar el año lo mejor posible… 

 

Ya os avancé que la modificación de hoy no será la última y que algunas partidas se 

pasarán seguro, dado que el punto de partida es el que nos encontramos a 12-6-

2015…” 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver, en representación del 

Grupo Popular, y recuerda al Sr. Raga que olvida mencionar que en una partida de 

gastos había 180.000€ que estaban presupuestados para terminar de pagar el importe 

de la sentencia a Fermín Larguarda y que, como se pudieron pagar en 2014, ahora 

han quedado libres para repartir entre los excesos de partidas. Son partidas que se 
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habían recortado al máximo para que se quedaran esos 180.000€ que faltaban por 

pagar. 

 

Añade que las facturas se han ejecutado y pagado y que el equipo de gobierno de ese 

momento, estimó que colocar bancos y papeleras en la vía pública eran gastos 

necesarios. 

 

Dice asimismo, que está de acuerdo con la modificación de créditos, que es una 

fórmula válida para poder financiar los 75.000€ de coste de los libros de texto que se 

pretenden financiar este año; que ellos en su programa tenían previsto destinar 

100.000€ y se podría haber llegado a esa cantidad. 

 

También añade que además se dispone de 40.000€ del Fondo Nacional de 

Cooperación Municipal que les permite ajustar esas partidas de gasto. 

 

Finaliza diciendo que en la legislatura pasada al Grupo Popular, el resto de grupos no 

le votó favorablemente ninguna modificación de créditos ni ningún presupuesto por 

lo que, a pesar de que estiman que la propuesta es adecuada, no votarán a favor. 

 

Interviene a continuación la Sra. Antolí, en representación del Grupo Compromís,  y 

aclara que su grupo, en el momento de la aprobación del presupuesto, dijo que no 

estaban bien hechos, pero que entonces no se les permitió colaborar.  

 

Añade que como equipo de gobierno, tienen la obligación de ajustar el presupuesto 

para poder acabar el año y el PP, por responsabilidad, debería votar a favor, porque 

cuando ellos votaban en contra era porque no les dejaban participar, que no es este 

caso, porque ahora se trata de una modificación de un presupuesto que ha elaborado 

y aprobado el PP. Que es preciso aprobarla porque no se puede gastar más de lo 

presupuestado en cada partida. Finaliza anunciando su voto favorable a la propuesta. 

 

Seguidamente el Sr. Raga, en representación del Grupo Socialista, dice que los 

números son los que son, que ésta es la quinta modificación de créditos y que ya la 

primera fue para la partida de personal de la policía local. Que sólo con dar una 

vuelta por el pueblo ya se puede ver que ha habido un gasto desmesurado. Que con 

las modificaciones de créditos ya son 100.000€ los que se restan al remanente, y que 

eso es algo ficticio y perjudica la liquidez. 

 

El Sr. Traver se reitera en que aunque les parece bien la propuesta, votarán en contra. 

Recuerda que han tenido que gobernar haciendo frente a deudas de la anterior 

corporación y pagar facturas y hacer frente a la falta de financiación de la Generalitat 
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con un préstamo de 600.000€. Con todo ello, se pudieron introducir mejoras en el 

municipio y ofrecer nuevos servicios a los ciudadanos. 

 

Le responde el Sr. Raga que ya explicó en la asamblea ayer que actualmente el 

ayuntamiento tiene 1.038.000€ de deuda y 800.000€ son de facturas pendientes de 

pago. Que cada uno hereda lo que le toca, que del préstamo no se ha amortizado nada 

de principal, que se empezará ahora por el periodo de carencia que se firmó. 

 

Dice que le diga la partida de la modificación con la que no está de acuerdo. El Sr. 

Traver propone que se deje sobre la mesa para estudiarlo. Le responde el Sr. Raga 

que en la Comisión Informativa no dijo nada al respecto, a lo que le responde el Sr. 

Traver que la comisión es sólo para informar. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

grupos Socialista y Compromís y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Vista la voluntad del equipo de gobierno de subvencionar el importe íntegro de los 

libros de texto de Infantil y Primaria del CEIP Mare de Déu del Pilar, es necesario 

realizar una modificación de créditos, y dada la necesidad de aumentar el crédito en 

algunas partidas ya existentes, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Aprobar el siguiente expediente de modificación de créditos: 

CRÉDITO EXTRAORDINARIO 

Partida de gastos 

326.22699 Adquisición libros de texto                                                     75.000,00 

Total                                                                                                          75.000,00 

Financiación: 

A) Partida de ingresos que aumentan 

42000 F.N.C.M.                                                                                          40.000,00 

29000 Impuestos sobre construcciones, inst. y obras                                 13.000,00 

Total                                                                                                            53.000,00 

B) Partida de gastos que disminuyen o desaparecen 

324.21300 Caldera para CEIP por subvención Diputación                          22.000,00 
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TOTAL Financiación A) + B)                                                          75.000,00 

SUPLEMENTO DE CRÉDITOS 

Partida de gastos que aumentan 

912.10000 Indemnizaciones miembros corporativos                                      1.750,00 

330.13101 Personal otros cometidos                                                             13.000,00 

163.14300 Personal limpieza viaria                                                                 8.000,00 

221.16000 Cuotas Patronales Seguridad Social                                             25.000,00 

1531.21000 Conserv. Y repar. Vías públicas                                                 16.000,00 

171.21001 Contrato mantenimiento jardinería                                                 1.800,00 

165.21004 Cont. Mantenimient. Alumbrado público                                       4.000,00 

324.21200Conservación y reparación escuelas                                                1.200,00 

342.21201Conserv.Y repar. Insti. Deportivas                                              12.000,00 

133.213 Señalización viaria                                                                          500,00 

150.21500 Mobiliario urbano                                                                    4.000,00 

334.21900 Cons. Y repara. Otros instalaciones                                       20.000,00 

920.2200100 Publicaciones-BIM                                                               3.500,00 

135.22100 Protección civil                                                                         1.000,00 

165.22100 Alumbrado público                                                                 12.000,00 

132.22104 Vestuarios policía                                                                     1.500,00 

135.22105 Material policía y protección civil                                              500,00 

450.22110 Material técnico y especial obras                                             3.000,00 

171.22111 Material de jardinería                                                             12.000,00 

450.22112 Útiles y herramientas                                                               2.000,00 

920.22300 Transportes                                                                              3.500,00 

231.22601 Área bienestar social, programas                                           13.000,00 

920.22604 Gastos jurídicos y otros                                                          23.000,00 

338.22699 Fiestas                                                                                      5.000,00 

442.22699 Canon de vertidos cuenca Carraixet                                        1.800,00 
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324.22799 Escola d’ estiu                                                                          4.000,00 

920.22799 Contratos de servicios                                                             35.000,00 

334.48000 Convenios asociac. Y otras subvenciones                                7.000,00 

241.13102 Personal Emcorp y otros                                                        20.790,28 

TOTAL                                                                                                    255.840,28 

Financiación 

A) Partida de gastos que disminuyen o desaparecen 

912.10101 Retribuciones altos cargos                                                         6.918,00 

922.12103 Valoración puestos de trabajo                                                   4.000,00 

324.21300 Caldera para CEIP por subvención Diputación                      28.000,00 

151.22604 Ejecución sentencia unidades ejecución                                 56.652,60 

151.22706 Otros honorarios arquitecto, aparej., etc…                               5.000,00 

151.35200 Ejecución sentencia unidades ejecución                                125.000,00 

323.48001 Ayudas escolares                                                                       2.000,00 

912.48900 Asignación grupos políticos                                                      9.000,00 

TOTAL A)                                                                                             236.570,60 

B) Partidas de ingresos que aumentan o se crean 

45080 Subvención Programa Nutricional de Menores                                7.792,00 

34200 Tasa Enseñanza Escola Estiu                                                            4.000,00 

42090 Subvenciones Emcorp y otros                                                         15.592,71 

TOTAL B)                                                                                                  27.384,71 

C) Partidas de ingresos que disminuyen o desaparecen 

46106 Subvención Diputación Caldera                                                       40.000,00 

TOTAL C)                                                                                                   40.000,00 

D) REMANENTE DE TESORERÍA     31.884,97 

TOTAL FINANCIACIÓN SUPLEMENTOS DE CRÉDITO (A + B- C +D) 

255.840,28 
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b) Que se sigan los trámites hasta su aprobación definitiva. Si en el periodo de 

exposición pública no se producen reclamaciones, el presente acuerdo será elevado 

automáticamente a definitivo.» 

 

3. DEROGACIÓN ACUERDO PARTICIPACIÓN EN ACTOS 

RELIGIOSOS 

 

El Sr. Alcalde da cuenta de la propuesta de acuerdo. Dice que la voluntad de este 

equipo de gobierno respetar el mandato constitucional sobre la aconfesionalidad de 

las instituciones públicas. Que hay que mantener una neutralidad institucional al 

respecto de las diferentes creencias religiosas.  

 

El PP en el año 2011 modificó el anterior acuerdo plenario del año 83 sobre la 

asistencia a actos religiosos y lee la propuesta actual. 

 

Toma la palabra el Sr. Traver y dice que su partido no está de acuerdo con ese 

planteamiento y que por ello, en el año 2011 se modificó el acuerdo anterior para que 

cualquier concejal pueda acompañar a sus patronos libremente. Añade que según la 

propuesta que se presenta, si el ayuntamiento no patrocina ningún acto religioso, no 

podrá patrocinar los actos del día 12 de octubre que es el día que el ayuntamiento 

patrocinaba tradicionalmente en las fiestas. Su grupo no está de acuerdo. 

 

Le responde la Sra. Antolí diciendo que el acuerdo del año 83 era moderno y 

modélico porque ponía de relieve que personas que eran creyentes eran capaces de 

separar la parte institucional de la parte religiosa. Que la fe es algo que pertenece a la 

vida privada y que nada impide que se acuda a estos actos como un vecino más, pero 

sin presidirlos. 

 

En cuanto al tema del patrocinio, el protagonismo que en estos momentos tiene el 

ayuntamiento, recibiendo, leyendo en la misa, etc…se podría delegar en particulares, 

bien personas creyentes, bien en los festeros de cada año… que esa sería su 

propuesta. 

 

Finaliza el Sr. Raga diciendo que no se prohíbe a nadie asistir a los actos, sino que no 

se presidan los mismos como miembros del gobierno municipal. Así es como se 

había venido haciendo desde el año 83. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

grupos Socialista y Compromís y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 
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«Visto el acuerdo de este Ayuntamiento de fecha 5 de octubre de 2011 en el que se 

adopta el siguiente acuerdo en relación con los actos religiosos que se celebren en el 

municipio que dice: 

“1. Que el Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell patrocine los actos religiosos  y 

de calle. 

2. Que la asistencia o no a los mismos, del Alcalde/sa y de los demás miembros 

corporativos se haga, bien a título particular, o bien en representación del 

Ayuntamiento, respetando la libertad de conciencia de cada uno." 

 

Vista la voluntad de esta Corporación de cumplir con el mandato constitucional 

sobre la aconfesionalidad de las instituciones públicas, este Ayuntamiento Pleno 

adopta el siguiente acuerdo: 

 

1. Eliminar el punto 1 del acuerdo anterior sobre el patrocinio de los actos 

religiosos y de calle. 

2. Modificar el punto 2 del acuerdo anterior, quedando redactado como sigue: 

“Que la asistencia o no a los mismos, del Alcalde/sa y de los demás miembros 

corporativos se haga, a título particular, respetando la libertad de conciencia de 

cada uno”.» 

4. MODIFICACIÓN ORDENANZA PAELLEROS 

 

Explica la propuesta el Sr. Alcalde. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver y dice que todo lo que 

sea mejorar el servicio y calidad del parque les parece bien. 

 

La Sra. Antolí expresa asimismo su conformidad con la propuesta. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Vista la conveniencia de regular los horarios y fechas autorizadas para la utilización 

de las instalaciones de los paelleros, se estima conveniente que se modifique la 

Ordenanza Reguladora de la Utilización de Instalaciones Municipales de Paelleros 

para su inclusión en la misma. 
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Por ello, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

c) Aprobar la modificación de la Ordenanza Reguladora de la Utilización de 

Instalaciones Municipales de Paelleros en su artículo 3 que queda redactado como 

sigue: 

 

«Artículo 3. USO DE LAS INSTALACIONES MUNICIPALES Y HORARIOS 

 

1. Los paelleros citados solamente podrán ser utilizados por aquellas personas que, 

por lo menos una de ellas, sea vecina de Bonrepòs i Mirambell y siempre y cuando se 

haga un uso responsable. 

 

2. Los horarios de apertura del parque serán los siguientes: 

 

-HORARIO DE INVIERNO: Meses de noviembre a abril ambos inclusive:  

   de 9,30h a 23,30h 

-HORARIO DE VERANO: Meses de mayo a octubre ambos inclusive: 

   de 9,30h a 02,00h 

 

 3.Se podrán utilizar las instalaciones de los paelleros los siguientes días previa 

solicitud: 

 

- Julio y agosto: todos los días 

-Fines de semana 

-Viernes 

-Festivos y víspera de festivos» 

 

b) Que se exponga al público por plazo de 30 días a efectos de reclamaciones, 

quedando definitivamente aprobada en caso de que éstas no se presenten. 

c) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

5. MODIFICACIÓN ORDENANZA APERTURA ESTABLECIMIENTOS Y 

LICENCIAS DE ACTIVIDAD 

 

En primer lugar da cuenta de la propuesta el Sr. Alcalde. 

 

Toma la palabra el Sr. Raga y explica que hoy en día abrir una persiana de un 

negocio es una heroicidad y con esta modificación se quiere facilitar la tramitación 

de las licencias. 
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Añade que esta ordenanza se basa en una rebaja del tipo de gravamen sobre el valor 

catastral, que anteriormente estaba fijado en el 40%, quedando con esta propuesta en 

el 20%. 

 

Asimismo, el cambio de titularidad que antes costaba casi lo mismo que tramitarla 

como una nueva licencia y que ahora queda en un 50% del coste anterior. 

 

Además, se han establecido unos mínimos para que estas bajadas no supongan que 

en algunos casos la tasa suponga una cantidad excesivamente baja y, al menos, cubrir 

los costes de tramitación. 

 

También se ha adaptado a la ley 6/2014 ya que en los municipios de alrededor, solo 

están actualizadas la ordenanza de Tavernes Blanques y ésta si se aprueba ahora. 

 

Abierta deliberación al respecto, interviene el Sr. Traver y dice que ésta era una tarea 

que su partido tenía en su programa, que estiman que es un tema que había que 

acometer ya, por lo que votarán a favor de la propuesta. 

 

Finaliza la Sra. Antolí diciendo que su grupo está de acuerdo, que piensan que no 

puede ser tan caro abrir un negocio. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Vista la necesidad de modificar la Ordenanza reguladora para la exacción de la tasa 

por licencia de apertura de establecimientos, para adaptarla a la nueva normativa y 

considerando necesario reducir la tasa tributaria que se estaba aplicando, este 

Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

d) Aprobar la modificación de la Ordenanza reguladora para la exacción de la tasa 

por licencia de apertura de establecimientos en los siguientes puntos: 

 

«Artículo 6 

 

Articulo 6.-Cuota tributaria. 

1. La cuota tributaria se determinará aplicando el tipo de gravamen del 20 por 

ciento sobre la base definida en el artículo anterior, a excepción de los 

supuestos establecidos en los siguientes apartados. 

2.  La cuota tributaria quedará establecida en una cantidad fija en los siguientes 

supuestos: 
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- Cambio titularidad actividad: 50% de la cantidad resultante del 

apartado anterior, siendo el mínimo a liquidar de 150 euros 

- Autorización instalaciones eventuales, portátiles y desmontables: 50 

3. La cuota tributaria resultante de conformidad con lo previsto en el apartado 1 

de este artículo, no podrá ser inferior a las siguientes cantidades, que en 

dichos supuestos serán las que efectivamente se deberán liquidar: 

- Comunicación de actividad inocua.(Ley 6/2014 de 25 de Julio, de la 

Generalitat, de Prevención, Cualidad y Control Ambiental de Actividades en 

la Comunidad Valenciana): 150 euros. 

- Declaración responsable ambiental (Ley 6/2014): 200 euros. 

- Licencia ambiental (Ley 6/2014): 400 euros. 

- Declaración responsable para Actividades Recreativas y Espectáculos (Ley 

 14/2010 de 3 de diciembre de la  Generalitat Valenciana, de 

Espectáculos  Públicos, Actividades Recreativas y  Establecimientos 

Públicos): 250 euros. 

- Licencia para Actividades Recreativas y Espectáculos (Ley 14/2010): 500 

 euros. 

4. La cuota tributaria se exigirá por unidad de local. 

5. En los casos de variación o ampliación de actividad a desarrollar en el 

establecimiento sujeto, de la cuota que resulte por aplicación de los apartados 

anteriores de este articulo, se deducirá lo devengado por este concepto 

tributario con ocasión de la primera apertura y de anteriores variaciones o 

ampliaciones de la actividad, así como de la ampliación del local. La cantidad 

a ingresar será la diferencia resultante. 

6. En caso de desistimiento formulado por el solicitante con anterioridad a la 

concesión de la licencia, las cuotas a liquidar serán el cincuenta por ciento de 

las señaladas en el número anterior, siempre que la actividad municipal se 

hubiera iniciado efectivamente. 

7. El cobro de esta tasa se hará en régimen de autoliquidación, que se presentará 

por el interesado, juntamente con la solicitud o declaración responsable." 

b) Que se exponga al público por plazo de 30 días a efectos de reclamaciones, 

quedando definitivamente aprobada en caso de que éstas no se presenten. 

c) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

6. APROBACIÓN PLAN ECONÓMICO FINANCIERO 
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En primer lugar, el Sr. Alcalde explica la propuesta y da la palabra al Sr. Raga que 

dice:  

 

“Dado que la liquidación del presupuesto municipal de 2014, no cumple con el 

objetivo de estabilidad presupuestaria ni la regla de gasto, la Ley Orgánica 2/2012, 

de 27 de abril, de Estabilidad  Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, obliga al 

Ayuntamiento a realizar la formulación de un Plan Económico financiero que 

permita, el año en curso y el siguiente, el cumplimiento de ambos parámetros. 

 

No obstante, se considera que las razones del incumplimiento de la estabilidad 

presupuestaria y la regla de gasto, se deben al hecho de que el Ayuntamiento ha  

tenido que asumir con cargo al presupuesto del ejercicio 2014, el cumplimiento y 

pago de Ejecución definitiva de sentencia 2/000881/2002MC-TOM III, por lo que se 

establece un crédito a favor de la SAT7667 EXFRU por un importe total de 

356.921,64 €. 

 

Aún así, en cumplimiento de la normativa vigente, se ha realizado un Plan 

Económico financiero, que se considera que es conforme a lo establecido en el 

artículo 21 y 23 de la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad 

Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, en relación con el artículo 9.2 de la 

Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por la que se desarrollan las obligaciones 

de suministro de información previstas en la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de 

Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, y de conformidad con lo 

dispuesto en el mencionado artículo.” 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver y dice que, por 

coherencia con lo votado en la modificación de créditos anterior, votarán en contra 

de esta propuesta también. 

 

La Sra. Antolí expresa su conformidad con la propuesta. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

grupos Socialista y Compromís y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Dado que la liquidación del presupuesto municipal 2014, no cumple con el objetivo 

de estabilidad presupuestaria ni la regla de gasto, la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de 

abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, obliga al 

Ayuntamiento a realizar la formulación de un Plan Económico-Financiero que 

permita, en el año en curso y el siguiente, el cumplimiento de ambos parámetros. 
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 No obstante, se considera que las razones del incumplimiento de la estabilidad 

presupuestaria y la regla de gasto, se deben a que el Ayuntamiento ha tenido que 

asumir con cargo al presupuesto del ejercicio 2014, el cumplimiento y pago de 

Ejecución definitiva de sentencia 2/000881/2002MC-TOMO III, por el que se 

establece un crédito a favor de SAT7667 EXFRU por importe total de 356.921,64 €. 

 

 Aún así, en cumplimiento de la normativa vigente, se ha realizado un Plan 

Económico-financiero, que se considera que es conforme a lo establecido en el 

artículo 21 y 23 de la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad 

Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, en relación con el artículo 9.2 de la Orden 

HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por la que se desarrollan las obligaciones de 

suministro de información previstas en la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de 

Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera, y de conformidad con lo 

dispuesto en el citado artículo, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

 PRIMERO. Aprobar el Plan económico-financiero del Ayuntamiento en los 

términos que constan en documento anexo y que se considera parte integrante del 

presente Acuerdo. 

 

 SEGUNDO. A efectos meramente informativos, publicar anuncio del Plan 

Económico-financiero en el Boletín Oficial de la Provincia de Valencia. Así mismo, 

una copia del Plan se hallará a disposición del público desde su aprobación hasta la 

finalización de su vigencia. 

 

 TERCERO. Remitir para su conocimiento a la Comisión Nacional de 

Administración Local, y al Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas 

copia del Plan Económico-financiero.» 

 

7. DESIGNACIÓN FIESTAS LOCALES 2016 

 

Comienza el Sr. Alcalde explicando la propuesta. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Visto el escrito remitido por la Conselleria de Economía, Industria, Turismo y 

Empleo sobre la necesidad de designar las festividades locales para el próximo año 

2016 a fin de elaborar el calendario laboral de la provincia, este Ayuntamiento Pleno 

adopta el siguiente acuerdo: 
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a) Designar como festividades locales para el próximo ejercicio de 2016, los 

siguientes días: 

 

- Día 24 de junio de 2016, Festividad de San Juan  

- Día 13 de octubre de 2016, Día de Acción de Gracias   

 

b) Remitir certificación del presente acuerdo al Servicio Territorial de Trabajo de la 

Conselleria de Economía, Industria, Turismo y Empleo.  

 

c) Facultar a la Alcaldía Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

8. RATIFICACIÓN MODIFICACIÓN ESTATUTOS CONSORCIO 

BOMBEROS 

 

El Sr. Alcalde explica la propuesta de acuerdo en primer lugar. 

 

Abierta deliberación al respecto, y tras un breve intercambio de opiniones, en la que 

el Sr. Traver expresa su conformidad, así como la Sra. Antolí, aunque ésta haciendo 

la aclaración de que votarán favorablemente aunque no están de acuerdo con la ley; 

pero una vez aprobada, hay que adaptar los estatutos a la ley.  

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Considerando lo dispuesto en la disposición transitoria sexta, Ley 27/2013, de 27 de 

diciembre, de Racionalización y Sostenibilidad de la Administración Local en la que 

se señala que los consorcios que ya estuvieran creados en el momento su entrada en 

vigor deberán adaptar sus estatutos a lo en ella previsto en el plazo de un año desde 

la entrada en vigor de esta ley, hecho que tuvo lugar el 28 de diciembre de 2013.  

Considerando que dicha adaptación ha de comprender además las exigencias 

establecidas en la ley 19/2013, de 9 de diciembre, de Transparencia, Acceso a la 

Información Pública y Buen Gobierno, en la que se señala que los órganos de las 

entidades locales dispondrán de un plazo máximo de dos años para adaptarse a las 

obligaciones contenidas en dicha ley.  

Atendido que la ley 15/2014, de 16 de septiembre, de Racionalización del Sector 

Público y otras Medidas de Reforma Administrativa, regula diversos aspectos de los 

consorcios, referentes al derecho de separación, disolución, liquidación y derecho 

supletorio, estableciendo su artículo 15 que los consorcios que ya estuvieran creados 
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en el momento su entrada en vigor deberán adaptar sus estatutos a lo en ella previsto 

en el plazo de seis meses desde su entrada en vigor, que tuvo lugar el pasado 18 de 

septiembre.  

Resultando que la asamblea general del consorcio, en sesión de 21 de noviembre de 

2014, aprobó inicialmente la modificación de los Estatutos del Consorcio para el 

Servicio de Prevención y Extinción de Incendios y de Salvamento de la Provincia de 

Valencia. 

Resultando que dicha aprobación fue sometida a información pública mediante 

anuncio en el Boletín Oficial de la Provincia de Valencia numo 295 de 12 de 

diciembre de 2014, por el plazo de un mes a los efectos de reclamaciones y 

sugerencias ante la asamblea general del consorcio.  

Resultando que por la abogacía general de la Generalitat, la Conselleria de 

Educación, Cultura y Deporte, la Dirección General de Desarrollo Autonómico y por 

la Conselleria de Presidencia y Agricultura, Pesca, Alimentación y Agua de la 

Generalitat, se presentaron alegaciones y sugerencias al texto modificado de 

estatutos. 

  

Visto el acuerdo de 25 de febrero de 2015, de la Asamblea General del Consorcio 

para el Servicio de Prevención y Extinción de Incendios y de Salvamento de la 

Provincia de Valencia por el que se resuelven las alegaciones y sugerencia 

presentadas por la Generalitat y se aprueba provisionalmente la modificación de 

Estatutos del Consorcio para el Servicio de Prevención y Extinción de Incendios y de 

Salvamento de la Provincia de Valencia. 

 
Visto el informe favorable del Secretario General de la Corporación, de fecha 13 de 

julio de 2015, relativo a la modificación de los Estatutos del Consorcio, y que obra 

en el expediente  

Considerando lo dispuesto en los artículos 47.2, apartado g), y 87 de la Ley 7/1985 

de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen local, Art 110 del Real Decreto 

Legislativo 781/1986 de 18 de abril, por el que se aprueba el Texto refundido de las 

disposiciones legales vigentes en materia de Régimen Local, y los articulas 88 y 

siguientes y 108 a 110 de la Ley 8/2010, de 23 de junio, de Régimen Local de la 

Comunidad Valenciana demás preceptos concordantes.  

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo:  

PRIMERO: Ratificar la modificación de los Estatutos del Consorcio para el 

Servicio de Prevención y Extinción de Incendios y de Salvamento de la Provincia de 
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Valencia, aprobada provisionalmente por acuerdo de la Asamblea General de 25 de 

febrero de 2015.  

SEGUNDO: Comunicar el presente acuerdo al Consorcio para el Servicio de 

Prevención Extinción de Incendios y de Salvamento de la Provincia de Valencia a los 

efectos oportunos.» 

9. MODIFICACIÓN TASA ENSEÑANZAS ESCUELA PERMANENTE DE 

ADULTOS 

 

Toma la palabra en primer lugar el Sr. Alcalde, que explica la modificación de la 

propuesta debido al déficit existente en el servicio. 

 

Seguidamente toma la palabra la Sra. Antolí y explica que la EPA, al tratarse de un 

servicio impropio, no debería tener déficit. 

 

Añade se han estudiado los precios del servicio en municipios cercanos e incluso los 

profesores estiman que el precio es muy bajo; por ejemplo en Almàssera el graduado 

en  ESO cuesta 90€ frente a los 20€ que se pagan aquí. Por ello, se ha pensado 

establecer una tasa de matrícula de 30€, y aún así continúa siendo la municipio más 

barato de la zona. Añade que la intención es ir ajustando el precio del servicio 

gradualmente, a fin de que finalmente deje de ser deficitario. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver y dice que esto supone 

una subida de más del doble del coste actual y más para los vecinos del pueblo, que 

va a ser menos gravosa para los usuarios de fuera del pueblo. 

 

Añade que durante la pasada legislatura se ha estado potenciando la EPA, mejorando 

las instalaciones y que se podría arreglar de otra forma. 

 

Le responde la Sra. Antolí que están abiertos a nuevas propuestas, pero que ahora 

urge aprobar urgentemente esta modificación, para poder aplicarlo al nuevo curso 

que comience en septiembre. No obstante, para los próximos años, se pueden 

estudiar más opciones. Que están abiertos a otras alternativas y propuestas, pero que 

el precio actual es escandalosamente deficitario. 

 

El Sr. Raga interviene y abunda en la idea de que es necesaria alguna solución 

porque el servicio es deficitario y aún con esta modificación habrá déficit y 

continuará siendo la EPA más barata con diferencia de las de su entorno. 
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Añade que además los nuevos profesores también han solicitado más indemnización 

porque se les despide al finalizar el curso, lo que ha aumentado el déficit del servicio. 

 

Finaliza el Sr. Traver diciendo que lo que verán los usuarios es una subida de 20€ a 

50€ en el servicio y que, aunque entienden que hay que buscar alguna solución, 

podrían estudiarse otras fórmulas. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

grupos Socialista y Compromís y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Habiéndose observado en relación a la ESCOLA PERMANENT D’ADULTS, que 

la previsión de déficit presupuestario para el próximo curso supera los 6.000 euros. 

 

 Teniendo en cuenta que todos los municipios de la zona tienen unos precios muy 

superiores a los nuestros, que triplican, cuadruplican e incluso quintuplican los 

establecidos actualmente en la Ordenanza municipal. 

 

 Considerando necesario reducir al menos en parte el déficit previsto, para hacer 

sostenible el servicio, parece conveniente establecer una matrícula anual de 30 euros 

por alumno que se inscriba en la ESCOLA PERMANENT D’ADULTS cada año, 

por lo que es necesario modificar la Ordenanza Reguladora del Precio Público de 

“Otras Enseñanzas”. 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Modificar el artículo 3 de la Ordenanza Reguladora del Precio Público de "Otras 

Enseñanzas", quedando redactado como sigue: 

  

Artículo 3.- Cuantía:  La cuantía del precio público será la fijada en la tarifa 

siguiente: 

  

-ESCOLA  ESPORTIVA MUNICIPAL: 

Mayores de 16 años 

Gimnasia Tercera Edad…………………………… GRATUITA 

Gimnasia, mantenimiento…………………………. GRATUITA 

Frontenis………………………………………………..12€ /mes 

Aeróbic, Pilates……………………..…………………..12€/mes 

Yoga……………………….……………………………18€ matricula 

                              18€/mes 

Taekwondo…………………………………………..….12€/mes 
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Atletismo………………………………………………...30€/año 

De 6 a 16 años 

Escuela Deportiva Infantil………………………………12€/año 

- ESCUELA DANZA DEL VIENTRE 

Mensualidad residentes   ..............................................    10 euros 

Mensualidad no residentes……………………………..  20 euros 

 - ESCOLETA DE TEATRE 

Mensualidad residentes................................................     15 euros 

Mensualidad no residentes…………………………...… 30 euros 

- OTRAS ENSEÑANZAS 

CUBBÁ y otras enseñanzas 

Mensualidad residentes  …...........................................    10 euros 

Mensualidad no residentes…………………………..…. 20 euros 

-ESCOLA PERMANENT D’ADULTS: 

Se establece una matrícula anual por cada asignatura de 30€ 

Adicionalmente, el precio de cada curso es el siguiente: 

 

Precio EPA y Valenciano (por curso): 

Residentes     20€ 

No residentes     40€  

 

Precio Inglés (por curso) 

Residentes     30€ 

No residentes                50€ 

 

Precio Informática (por curso) 

Residentes     30€ 

No residentes                50€ 

 

- Se contemplará una reducción del 20% de la matrícula y precio del curso por 

minusvalía. 

- Se contemplará una reducción del 10% de la matrícula y precio del curso por 

familia numerosa. 

 

-ESCOLA D’ESTIU: 

Natación     30 euros 

Mañanas, residentes   63 euros 

Mañanas, no residentes            125 euros 

Mañanas más comedor: 

Residentes               120 euros 

No residentes              200 euros 
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Todo el día, residentes             135 euros 

Todo el día, no residentes                 240 euros 

 

En caso de que se matricule en L’ESCOLA D’ESTIU dos o más niños/as de una 

misma familia vecina de Bonrepòs i Mirambell, del total del importe se hará un 

descuento del 25 %. 

 

INSTALACIONES POLIDEPORTIVO 

 

FRONTENIS: sin luz: 4.80€/h – con luz: 6€/h 

TENIS: sin luz: 4.80€/h – con luz: 6€/h 

PÁDEL: sin luz: 6€/h – con luz: 10€/h 

FÚTBOL-SALA: sin luz: 9€/h – con luz: 15€/h 

BALONCESTO: sin luz: 9€/h – con luz: 15€/h 

PISCINA: Niños: 1€/h – Adultos: 1.80€/h 

CAMPO POLIVALENTE CÉSPED NATURAL: sin luz: 12€/h – con luz: 20€/h 

 

b) En cada tipo de enseñanza se establecerá el número mínimo de alumnos, siendo 

emitido un recibo trimestralmente del que no se admitirá devolución una vez iniciado 

el trimestre.  

c) Que se sigan los trámites correspondientes hasta su aprobación definitiva.» 

 

10. MOCIÓN PP SOBRE AMPLIACIÓN CEIP MARE DE DÉU DEL PILAR 

 

En primer lugar, toma la palabra el Sr. Traver y dice que este punto es prioritario, 

que se trabajó mucho en la pasada legislatura en el tema del colegio y que aunque 

entienden que aún no se ha nombrado al responsable del Consell en esta área, cree 

que es importante llevarlo ya al primer pleno ordinario. 

 

Seguidamente lee la moción que dice: 

 

«Fernando Traver Sanchis, concejal y portavoz del grupo municipal Popular de 

Bonrepòs i Mirambell, al amparo del artículo 116 de la Ley 8/2010 de la Generalitat 

Valenciana de fecha 23 de Junio, de Régimen Local de la Comunidad Valenciana, 

presenta esta propuesta de resolución para ser incluida en el Orden del día de la 

próxima sesión ordinaria de Pleno que se convoque, y a los efectos de su debate y 

votación. 

EXPOSICION DE MOTIVOS: 

Que a raíz de los resultados electorales producidos en las pasadas elecciones 

municipales y autonómicas, y una vez conformadas las coaliciones PSOE - 

Compromís en las diferentes instituciones públicas autonómicas y provinciales, 
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entendemos que debe existir un compromiso de cumplir y ejecutar todas aquellas 

reivindicaciones que durante la pasada legislatura abanderaban y defendían con tanta 

convicción los actuales partidos gobernantes. 

 

Por todo esto, elevamos al pleno la adopción de los siguientes 

ACUERDOS: 

1.- Requerir a la Consellería de Educación para que adquiera el compromiso firme 

con el Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell para ejecutar la segunda fase de la 

ampliación del C.E.I.P. Mare de Déu del Pilar, valorada en 120.000 €, y que se lleve 

a cabo antes del comienzo del curso escolar 2017-2018. 

2.- Ya que los actuales partidos gobernantes autonómicos conciben que la 

Consellería de Educación tiene la función, responsabilidad y obligación de adecuar y 

construir los centros educativos de nuestra comunidad, también solicitamos que se 

requiera a la Consellería de Educación para que abone al Ayuntamiento de Bonrepòs 

i Mirambell la cantidad económica que se destinó para la construcción de la primera 

fase de ampliación del C.E.I.P. Mare de Déu del Pilar en el verano de 2014, y que 

ascendió a un total de 118.000 euros.» 

 

Abierta deliberación al respecto, interviene la Sra. Antolí y dice que, efectivamente, 

la persona responsable de la Conselleria aún no está nombrada. Que una vez 

nombrada se solicitará una reunión a la que se invitará a miembros de todos los 

grupos municipales, a la dirección del colegio y al AMPA y en la que se solicitará la 

retirada de las aulas prefabricadas y la iniciación de los trabajos de la segunda fase de 

la ampliación del centro. 

 

Añade que ella entregó al Consell Escolar del centro la documentación relativa al 

proyecto de la segunda fase de ampliación del colegio que durante toda la anterior 

legislatura a la oposición se le estuvo negando. Que el PP llevó el tema como un 

proyecto suyo, no como algo del pueblo. 

 

Dice que su intención es, que si después de la reunión con la persona responsable no 

se atiende su petición, serán los primeros en presentar una moción para reivindicarlo. 

 

Esa ampliación la hemos pedido todos juntos, y Compromís votará en contra no 

porque no esté a favor de la ampliación, sino por respeto a la Generalitat Valenciana 

y a la Conselleria, y que se suelen dar cien días de gracia antes de iniciar cualquier 

acción. 

 

El Sr. Alcalde avisa en ese momento, que no se permitirán murmullos, risas ni faltas 

de educación para que no ocurra lo mismo que los últimos cuatro años. 
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Le responde la Sra. Trives que ella es muy impulsiva, a lo que le contesta el Sr. 

Alcalde que ha de contenerse. 

 

Interviene el Sr. Raga abundando en la idea de que esta reivindicación la tienen que 

hacer todos, y no solamente ir un partido como ha pasado estos últimos años. Ahora 

todos saben lo que se nos contesta y se le explicará al pueblo. Que no tiene sentido 

que a treinta días de la constitución del gobierno se apruebe esta moción. 

 

El Sr. Traver dice que pueden votar en contra y que también se puede volver a traer 

al pleno el próximo año. Que ya se ha visto cómo ha tratado la Conselleria a su 

propio equipo de gobierno y, como estiman que es una prioridad para el pueblo, lo 

traen al primer pleno ordinario. 

 

Le responde la Sra. Antolí que no entienden por qué no se trae este tema dentro de un 

año y el Sr. Traver le responde que porque la ampliación del colegio es una 

prioridad. 

 

La Sra. Antolí pide que en las reuniones no haga partidismo y que defienda los 

intereses del pueblo. 

 

El Sr. Alcalde pide a la Sra. Trives que no se falte al respeto y pide que retire el 

cartel que ha colocado en la mesa. 

 

Pasado el asunto a votación, por cinco votos favorables de los/las concejales/as del 

Grupo Popular y seis votos en contra de los/las concejales/as de los grupos Socialista 

y Compromís, queda rechazada la moción. 

 

11. MOCIÓN PP SOBRE GRATUIDAD DE LIBROS DE TEXTO DE 

INFANTIL Y PRIMARIA 

El Sr. Traver lee la moción que dice: 

 

«Fernando Traver Sanchis, concejal y portavoz del grupo municipal Popular de 

Bonrepòs i Mirambell, al amparo del artículo 116 de la Ley 8/2010 de la Generalitat 

Valenciana de fecha 23 de Junio, de Régimen Local de la Comunidad Valenciana, 

presenta esta propuesta de resolución para ser incluida en el Orden del día de la 

próxima sesión ordinaria de Pleno que se convoque, y a los efectos de su debate y 

votación. 

 

EXPOSICION DE MOTIVOS: 
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Durante la pasada campaña electoral, el candidato del Partido Socialista de Bonrepòs 

i Mirambell , en su primera y ante todo su propuesta estrella, prometió y se 

comprometió ante notario a que los libros de texto serían gratuitos para los 

alumnos/as de Primaria e Infantil de Bonrepòs i Mirambell , que estudien en colegios 

públicos o concertados. Tal y como muestra la publicación repartida por el candidato 

a la alcaldía de Bonrepòs i Mirambell y a día de hoy Alcalde. 

 

“Por un Ayuntamiento claro 

Estimados vecinos y vecinas: 

Os presento las quince primeras propuestas que firmaré ante notario como 

candidato, para garantizar y demostrar el compromiso que tiene el Partido 

Socialista por cumplir con su programa electoral. 

 

Porque hay otra manera de gobernar. 

 

Responsabilidad, Sensatez y Realismo. 

 

1. Libros gratuitos para los alumnos/as de Primaria e Infantil de Bonrepòs 

i Mirambell que estudien en colegios públicos o concertados.” 

 

y en su presentación de candidatura el pasado 25 de Abril de 2015, textualmente 

anunció: 

 

"Para ayudar a la economía de nuestros vecinos con hijos en edad escolar, para 

apoyar y aliviar el esfuerzo de los padres en la educación de sus hijos. El partido 

socialista promete y se compromete a que los libros de los niños y niñas de nuestro 

municipio que cursen sus estudios en infantil y primaria en un colegio público o 

concertado, serán gratuitos". 

 

Asimismo, el pasado 1 de Julio en el Pleno extraordinario se aprobaron las bases para 

la adquisición de libros nuevos solamente para el curso 2015-2016. 

 

Desde el Partido Popular de Bonrepòs i Mirambell queremos recordar que en nuestro 

programa electoral nos comprometimos con todos los vecinos a adquirir anualmente, 

durante toda la legislatura, todos los libros para todos los alumnos empadronados en 

nuestro municipio tanto en colegio público como concertado. 

 

Por todo esto, elevamos al pleno la adopción de los siguientes 

 

ACUERDOS: 
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1.- Que el actual alcalde, como representante y máxima autoridad del Ayuntamiento 

de 

Bonrepòs i Mirambell, así como el Pleno, se comprometan a adquirir anualmente y a 

pagar la totalidad de los libros de texto durante los cuatro años de mandato de la 

coalición PSOE-Compromís, ya que así se reforzaría la calidad del material 

educativo y no se discriminaría a ningún niño empadronado en nuestro municipio, 

sea cual sea la situación económica que atraviesen sus padres. 

 

2.- Que solo se adquieran libros gratis para los niños empadronados en nuestro 

municipio. 

3.- Que el importe de los libros gratuitos del colegio público se aplique a los alumnos 

que cursen en colegio concertado, para que así cualquier familia adquiera la misma 

ayuda.» 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Alcalde y dice: 

 

“La promesa del Partido Socialista nunca fue la de la compra todos los años de 

libros de texto gratuitos. La propuesta fue realizar una primera adquisición de la 

totalidad de los libros el primer año. 

 

Y la creación junto a la comunidad escolar de un banco de libros, con lo cual en 

años sucesivos sólo se repondrían los deteriorados, como bien refleja nuestro punto 

diecisiete del programa electoral. 

 

Pero también hay que dar tiempo a que si la actual Conselleria de Educación 

adquiere a partir del próximo curso el compromiso de la financiación de los libros, 

lo cual aliviaría la adquisición de este ayuntamiento de los libros de texto. 

 

Un ayuntamiento como el nuestro no puede todos los años hacer el enorme esfuerzo 

de comprar los libros de texto. Para hacer este año este esfuerzo de compra para 

infantil y primaria ha sido necesario un gran estudio de dónde y cómo se iba a 

financiar. 

 

El Partido Popular, como dice su moción, presentó una propuesta de libros gratuitos 

a infantil, primaria, secundaria y material escolar. Un compromiso irreal, difícil de 

cumplir y nunca explicado de dónde se financiaría.” 

 

Seguidamente toma la palabra la Sra. Antolí para decir que este tema ya se ha 

explicado muchas veces y que también había personas del PP en las reuniones donde 

se informó. 
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La cuestión de los libros de texto se utiliza partidistamente. Si el PP lo tenía tan claro 

no sabe por qué en el presupuesto de 2015 sólo tenía consignados 10.000€ en 

material escolar. 

 

Añade que como el gobierno popular de la Generalitat Valenciana eliminó las 

ayudas, el ayuntamiento prefiere que se ayude  de esta forma a las familias, no 

pagando todos los años directamente a las familias, sino apostando por la compra de 

libros que se ceden al colegio y se establece un sistema de reutilización. 

 

Explica que se ha establecido como prioridad el colegio del municipio y se ha 

acordado un criterio económico para el resto de colegios.  

 

Añade que lamentándolo mucho no se va a poder llegar con las ayudas a las familias 

con niños que estudian la ESO. Dice que de cara al próximo curso, van a reivindicar 

a Conselleria que se establezcan ayudas para compra de libros o becas para alumnos 

de la ESO y, en caso de que no se aprobaran esas ayudas, esperan poder destinar en 

el presupuesto del año próximo una partida para ayudar a estas familias. 

 

Interviene el Sr. Traver y dice que quiere recordar al Sr. Alcalde que dijo que todos 

los niños tendrían los libros gratis y debería cumplir  lo que prometió y firmó ante 

notario. 

 

Explica el Sr. Alcalde que los libros los adquirirá el ayuntamiento y los cederá al 

colegio. 

 

Añade que firmó unos puntos de su programa ante notario de lo que está muy 

orgulloso. Aún así, aclara que cuando se gobierna mediante pacto, algo de lo que 

también está orgulloso, todas las partes tienen que ceder en algunas cosas para llegar 

a acuerdos. 

 

La Sra. Antolí dice un programa de gobierno se hace para los cuatro años de la 

legislatura y que solo se puede cumplir si se tiene la mayoría absoluta. Que cuando 

se vayan cumpliendo objetivos, se cotejará y se verá que la mayoría de propuestas de 

ambos programas estarán reflejadas. 

 

Añade que se ha entrevistado con la concejala de Pedanías del Ayuntamiento de 

Valencia para que para llegar a un acuerdo y que se firme un convenio para que 

participen en el programa ya que hay veinte alumnos de Casas de Bárcena. 

 

El Sr. Traver responde que si ahora van a hacer un nuevo programa, les agradecería 

que se les facilitara, porque habrá votantes que votarían un programa único y ahora 
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hay programa nuevo. Cree que eso es traicionar a los votantes  y que habrá promesas 

incumplidas. Añade que el PP había hecho sus números y que era posible destinar 

100.000€ anuales para ayudas de libros en un presupuesto de dos millones de euros 

como es el de este municipio. 

 

Finaliza el Sr. Alcalde diciendo que si el Sr. Traver habla de incumplimientos de 

programa, le recuerda que el PP en los últimos cuatro años incumplió el suyo. 

También le recuerda su llamada después de las pasadas elecciones ofreciéndole un 

pacto. Pregunta si eso no es traicionar a los votantes. 

 

Pasado el asunto a votación, por cinco votos favorables de los/las concejales/as del 

Grupo Popular y seis votos en contra de los/las concejales/as de los grupos Socialista 

y Compromís, queda rechazada la moción. 

 

12. INFORMES DE PRESIDENCIA  

El Sr. Alcalde informa sobre los siguientes asuntos: 

 

- Sobre la utilización de la parte nueva del cementerio 

- Sobre la devolución del ICIO a Tativert 

- Sobre el nuevo acto vandálico a la estatua de la Plaça de l’Arbre 

 

13. INFORMES ÓRGANOS SUPRAMUNICIPALES 

La Sra. Antolí informa sobre la asamblea constitutiva de la EMTRE.  

El Sr. Alcalde informa sobre la asamblea constitutiva de la EMSHI. 

 

14. RUEGOS Y PREGUNTAS 

El Sr. Traver efectúa las siguientes preguntas: 

 

1. A la concejala de Fiestas sobre qué criterio se ha utilizado para no 

eliminar el copago en los actos de fiestas. 

Le responde la Sra. Ramiro que como ya ha explicado anteriormente el Sr. Alcalde, 

cuando se gobierna en coalición, hay que llegar a acuerdos. En este caso se ha 

llegado al acuerdo de no eliminar el copago, pero que lo recaudado vaya destinado a 

Bienestar Social. 

2. A la concejala de Fiestas sobre si el vino que se compró para la fiesta de 

la tomatà se compró a Carlos Cárcel. 

Le responde la Sra. Ramiro que se compró a Ernesto Cárcel. 

 

El Sr. Traver dice que ellos siempre intentaron que el ayuntamiento comprara en 

empresas del pueblo, a lo que la Sra. Ramiro le responde que aparte de que resultaba 

más económico, no hay bodegas en Bonrepòs i Mirambell. Añade que esto le parece 
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absurdo cuando ellos contrataron a una empresa de fuera del pueblo para hacer la 

tomatà. 

El Sr. Laguna pregunta si a partir de ahora toda la bebida se comprará en bodegas y 

si la carne se comprará en mataderos. Dice que ellos siempre intentaron comprar 

todo en el pueblo. 

Interviene la Sra. Antolí para aclarar que están de acuerdo en que el criterio sea 

comprar lo máximo posible en el pueblo. Además informa que en la página web del 

ayuntamiento están detallados todos los gastos correspondientes a la fiesta y que 

invita a todos a consultarlos. 

3. Pregunta por qué no se ha convocado ya una reunión para solucionar el 

problema de la c/ Herbassers. 

Le responde el Sr. Alcalde que ese cambio de dirección se hizo pocos días antes de 

las elecciones municipales; que después del verano se pedirá un informe técnico al 

respecto, se reunirá con los vecinos afectados y posteriormente se tomará una 

decisión. 

4. Pregunta si a partir de septiembre se continuará cortando la c/ Verge del 

Pilar en horario de pasos escolares. 

El Sr. le responde que está previsto celebrar próximamente una reunión con la 

comunidad educativa y la policía local para estudiar qué soluciones alternativas se 

pueden adoptar en los cortes de ese tramo de calle. 

5. Pregunta si los aparcamientos públicos que se han habilitado 

recientemente van a continuar abiertos. 

La Sra. Amigó le responde que el secretario ha comunicado que no era correcta la 

exención del IBI y se va a estudiar otra alternativa como un arrendamiento. 

6. Pregunta finalmente qué pasará con el campo de fútbol. 

 

El Sr. Alcalde le responde que se seguirá fomentando la escuela de fútbol. 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Alcalde levantó la sesión, siendo las 

veintiuna horas cuarenta y cinco minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

El alcalde                                El secretario 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                  Carlos Hinarejos Pereira 


